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Tarımın bir karşılığının olması gerektiğine dikkat çeken Prof. Dr. Mevlüt Mülayim, “Girdi maliyetleri ve ürün 
satış fiyatında söz hakkı olmayan Türk çiftçisi için para kazanmanın yolu ekonomik üretimden geçiyor” dedi 

Üretelim, kazanalım!

Türk Futbolu’nda liyakat olmalı! Şöhretin hakkını eğitimle verecek! 
Türk takımlarının Avrupa’daki ra-
kipler ile şuan için yarışabilecek 
gücü olmadığına işaret eden 
Türkiye Spor Yazarları Derneği 
As Başkanı Recep Çınar, “Futbo-
lun ve kulüplerin başına futbolu 
bilen, futboldan anlayan, liyakat 
sahibi birileri geldiği zaman 
Türk futbolu ayağa kalkar” dedi. 
n HABERİ SAYFA  12'DE

Oyunculuğuyla memleketi 
Çumra’da büyük takdir toplayan 
Oyuncu Yiğit Batumlu, sektör-
deki başarı hikayesini anlattı. 
Batumlu, şöhretin hakkını, ilerle-
yen yıllarda öğrencilere eğitim 
vererek ödeyeceğini ifade etti. 
Batumlu, oyunculuk kariyerini 
başarılı bir şekilde sürdürüyor. 
n HABERİ SAYFA  2'DE

PEKYATIRMACI: 
İSTEKLER ÖNEMLİ

Cuma buluşmalarında konuşan Selçuklu Beledi-
ye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Hemşehrileri-
mizin istek ve önerilerini dinlemek için bizler için 

oldukça önemli” ifadelerini kullandı. 
  n HABERİ SAYFA 5'TE

TÜRK MİLLETİ YOK 
SAYILAMAZ!

19 Mayıs 1919 tarihinin, karanlık bir dönemden 
aydınlık geleceğe açılan kapı olduğunu söyle-
yen Tarih Uzmanı Prof. Dr. Yaşar Özüçetin, Türk 
Milleti’nin Batılı devletler tarafından yok sayılma-

ya çalışıldığını ifade etti.   n HABERİ SAYFA 4'TE

ÇELİK'E
BAHAR GELDİ!

Renault modellerindeki kampanyalarla ilgili bilgi 
veren Renault Çelik Satış Müdürü Bülent Tutar, 
çeşitli kampanyalar olduğunu ifade ederek, 31 

Mayıs’a kadar tüm vatandaşların bundan faydala-
nabileceğini söyledi.   n HABERİ SAYFA 3'TE

Sürpriz Juke 
modeli geliyor02

Karataylı halterciler 
derece yakaladı1103

CHP heyetinden 
Bozkır’a ziyaret

Konyaspor’da parola galibiyet!
TÜMOSAN Kon-

yaspor Kulübü Basın 
Sözcüsü Yunus 

Derebağ, takımın 
önemli bir enerji 
yakaladığını ifade 

ederek, “Kendi gö-
beğimizi kendimiz 
kesip, Kayseri'den 

de galibiyetle 
dönerek bu işe son 

noktayı koymak 
istiyoruz” dedi. 

n HABERİ SAYFA 11'DE

Altay: Daha konforlu oldu

Konya Büyükşehir Belediyesi, Malas Cad-
desi’nde başlattığı kaldırım düzenleme ve 

asfalt yenileme çalışmasını tamamladı. Baş-
kan Altay, caddenin böylece daha konforlu 

olduğunu kaydetti. n HABERİ SAYFA 4'TE

YAPISAL SORUNLAR VAR
Mülayim, “Türk tarımında yığınla yapısal 
sorun var. Parçalı arazi, işletme büyük-
lüğü, altyapı sorunu, su ve girdi temini, 
kentlere göç, çiftçi örgütlerinin etkin 

olmaması, tarımda çalışanların yaş ortala-
ması, kayıt dışılık gibi önemli problemler 
çözüm bekliyor. Tarım bilimi doğrultusun-
da ve liyakat sahibi bürokratlarla planla-

ma iyi yapılmalı, günlük değil uzun vadeli 
ciddi, tutarlı bir üretim modeli hayata 

geçirilmeli” dedi n HABERİ SAYFA 3'TE

SÜRDÜRÜLEBILIR OLMALIDIR
Üretimin sürdürülebilir olması gerek-
tiğine işaret eden Mülayim, “Üretici 
maddi açıdan verim aldığında, sek-

törün diğer paydaşları da kazanmaya 
devam eder. Aksi halde, asıl kazanma-

sı gerekenin kazanmadığı bir sektö-
rün dengeli, planlı ve sürdürülebilir 

bir geleceğinden bahsetmek oldukça 
zor. Türk tarım sektörü zaman zaman 
böyle durumlarla karşı karşıya kalı-

yor” ifadelerini kullandı. 
Prof. Dr. Mevlüt Mülayim



Keskin çizgileri, çarpıcı far-
ları ve alüminyum alaşımlı jant-
larıyla konforu sürüşlerinize 
yansıtan Nissan Juke modelleri-
ne bir yenisi daha eklendi. Kon-
ya’nın Nissan yetkili bayisi Çe-
lik Motorlu Araçlar’da tanıtımı 
yapılacak olan Nissan Juke yeni 
modeli, showroomda yerini aldı. 
Gösterişli tarzının yanı sıra yeni 
özellikleriyle de çok beklenen 
Nissan Juke’un yeni modelinin 
20 Mayıs’ta tanıtılması bekle-
niyor. 

GERİ SAYIM BAŞLADI
Profesyonel kadrosuyla yet-

kili satıcı ve servis hizmetlerin-

de çalışmalarını sürdüren Çelik 
Motorlu Araçlar, Konya ve çev-
re illere de profesyonel Nissan 
hizmeti vermeye devam ediyor. 
1980 yılından bu yana edinmiş 
olduğu tecrübeyi müşterilerine 
en iyi şekilde aktarma hedefiyle 
hizmete devam eden Çelik, bu 
kapsamda en yeni modellerin de 
ilk durağı oluyor. Bu kapsamda 
Nissan Juke 2024 modelinin de 
yer aldığı Nissan Çelik showro-
omu, misafirleriyle buluşmak 
için gün sayıyor. Yeni modelin 
20 Mayıs Pazartesi günü tanıtıl-
ması bekleniyor. 
n HACER CEYLAN
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Sürpriz Juke modeli Nissan Çelik’te! 

Küçük yaşlarda başlamış oldu-
ğu futbol kariyerini geçirdiği bir 
kaza sonucu bırakmak zorunda 
kalarak hayalleri yeniden şekille-
nen Yiğit Batumlu, aldığı eğitimler 
sonrası oyuncu olarak kendi hayal-
lerini gerçekleştirmenin yanı sıra 
memleketinin ismini de duyuru-
yor. Birçok dizi ve reklam filmlerin-
de rol alarak magazin sayfalarına 
konu olan genç oyuncu, memleke-
ti Çumra’da da büyük takdir görü-
yor. Hayallerinin evrilmesi sonrası 
yaşadıklarını ve en unutulmaz an-
larını paylaşan Batumlu, ilerleyen 
dönemlerde ise kazandığı şöhretin 
hakkını, gelecek kuşaklara eğitim 
vererek ödemek istiyor. 

‘OYUNCULUK BENİ İLK ANDAN
 İTİBAREN HEYECANLANDIRDI’
Çocukluk hayali olan futbolcu-

luk üzerine uzun yıllar emek veren 
Oyuncu Yiğit Batumlu, futbol ma-
cerasının oyunculuk serüvenine 
dönüşümünü aktardı. 1993 yılın-
da Çumra’da doğan ve Akdeniz 
Üniversitesi Turizm bölümünün 
ardından aldığı oyunculuk eğiti-
miyle kariyerini oyunculuk alanın-
da şekillendiren Batumlu, süreçle 
ilgili şunları söyledi: “11 yıl kadar 
uzun bir süre futbol oynadım an-
cak yaşadığım bir olay sonrası 
futbola devam edemedim; devam 
edebilecek duruma geldiğimde 
ise o gücü kendimde bulamadım. 
Lise yıllarımda İstanbul’a gidip 
geldiğimde oyunculuk alanında 
araştırmalar yapıyor ve dolayısıy-
la sosyal medya üzerinden birçok 
oyuncu yetiştiren ajanslarla karşı-
laşıyordum. Üniversite eğitimimi 
Akdeniz Üniversitesi’nde turizm 
bölümünde tamamladıktan sonra 
ise İstanbul’a gidip geldiğim süre 
zarfında oyunculuğun beni heye-
canlandırdığını fark etmiştim. Bu 
yüzden kesin bir kararla oyuncu-
luk eğitimi almaya karar verdim.” 

YETENEK, SABIR VE ŞANŞ! 
Üniversite eğitiminin ardın-

dan İstanbul’da Sadri Alışık Kültür 
Merkezi’nde 2 yıl aldığı eğitimle 
birlikte hem tiyatro hem de ka-
mera önünde kendini geliştiren 
Batumlu, kamera önü perfor-
manslarına daha fazla ağırlık ve-
rerek, aldığı eğitiminin üzerine 
yaptığı deneme çekimleriyle yeni 
bir eğitim almaya gerek duyma-
dan kendini geliştirdi. Bu süre zar-
fında deneme çekimlerinin bazen 
günlerini aldığını ifade eden Ba-
tumlu, ‘en iyi’ sahneyi çekebilmek 
adına yaptığı bu antrenmanların 
kendine başarı getirdiğini bildirdi. 
Oyuncu olmanın en önemli şartla-
rından birinin ise ‘sabır’ olduğuna 
dikkat çeken Batumlu, “7 yıldır bu 

sektörün içerisinde olan biri olarak 
oyunculukta en önemli kaidenin, 
sabır olduğunu söyleyebilirim. 
Tabi ki yetenek olmazsa olmaz an-
cak oyunculuk, biraz da şans işi. 
İstanbul’da ünlülerin bulunduğu 
Cihangir’de oturmanın da benim 
şansım olduğunu düşünüyorum; 
bu sayede oyuncuların yaşadığı 
atmosferi gözlemleme imkânım 
oldu.” diye konuştu.  

‘7 YILDIR SEKTÖRDEYİM 
ANCAK TAM MANASIYLA 
OYUNCUYUM DİYEMEM’ 

Oyunculukta ilk olarak figü-
ranlık gibi daha kısa ve kolay rol-
lerin ardından nihai oyunculuğun 
başladığını kaydeden Batumlu, bu 
kapsamda birçok projede görev 
alarak kendini geliştirdiğini söyle-
di. Reklam çekimi, dizi ve filmler 
başta olmak üzere birçok projede 
yer alırken son olarak Gönül Dağı 
dizisinde ise 9 bölüm oynayan 
Batumlu, 2017 yılından bu yana 
oyunculuk yaptığını ancak hala 
kendini tam manasıyla bir ‘oyun-
cu’ olarak görmediğini vurguladı. 
Oyuncu olmak isteyen genç yete-
neklere de tavsiyelerde bulunan 
Batumlu, “Oyunculuk yapmak 
isteyenlere tavsiyem, mutlaka İs-
tanbul’a gitmeleri olur. Eğitimin 
kesinlikle alınması gerekiyor ve 
eğitimi nerede aldığınız da çok 
önemli. İyi bir eğitimin ardından 
başlangıç evresinde de sürekli ola-
rak setlere giderek teknik bilgile-
rin pekişmesi sağlanabilir.” dedi. 

‘MÜTEVAZI DAVRANIŞI HEPİMİZE 
ÖRNEK OLMUŞTU’

Şu anda Çumra’da kendi iş-
leriyle ilgilendiğini ancak ulaşım 
kolaylığı dolayısıyla Konya’da ol-
duğunu ve yine ilk önceliğinin 
oyunculuk olduğunu belirten 
Batumlu, setlerde unutamadığı 
anlarından birkaçını da paylaş-
tı. Figüranlık yaptığı Jet Sosyete 
dizisinde Oyuncu Çağlar Çorum-
lu’nun başka bir figürana yaptığı 

jestin kendisi için büyük bir örnek 
olduğunu ve Çorumlu’ya olan hay-
ranlığının arttığını ifade eden Ba-
tumlu, olayla ilgili şunları söyledi: 
“Figüran olarak gittiğim Jet Sos-
yete dizisinde Yaşar Yüksel karak-
terini canlandıran Oyuncu Çağlar 
Çorumlu’nun başka bir figüranın 
yaptığı hatayı üstlenmesi ve onu 
kurtarmak için göstermiş olduğu 
cesareti unutamam. Figüran, rep-
likte olmayan bir konuşma yaptı ve 
yönetmen haddinden fazla sinir-
lenmişti. O esnada Çorumlu’nun 
suçu üzerine alması ve mütevazı 
davranışı hepimize örnek olmuş-
tu.” ifadelerini kullandı. 

‘YAŞADIĞIM OLAY YÜZÜNDEN 
SETİN İLK GÜNÜ AFALLADIM’
Komedyen Cem Yılmaz ile olan 

reklam çekimlerinde ise 3 gün bo-
yunca aynı sette Yılmaz’dan çok 
şey öğrendiğini ifade eden Batum-
lu, “Cem Yılmaz’ın söylemiş oldu-
ğu bazı sözler, bana bir ders nite-
liğindeydi.” dedi. Şu an yayımda 
olan Gönül Dağı dizisinde de 9 bö-
lüm yer alan Batumlu, set günün-
den önce yaşadığı şokun etkisiyle 
ilk set günü yaşadıklarını paylaştı. 
Batumlu, “Gönül Dağı’na anlık 
olarak çağırıldım ve Eskişehir’e 
sete araçla giderken Konya yolun-
da ölümlü bir kazaya şahit oldum. 
Setin ilk günü çok az uykuyla hala 
kazanın şokunu hala yaşıyordum. 
Bu yüzden afalladım ve ilk gün-
kü çekimlerimizden dolayı ‘acaba 
yapamayacak mıyım’ düşüncesi 
zihnimde oluşmuştu. Setin ikinci 
günü ise bu düşüncelerin şokun 
etkisiyle olduğunu fark ettim ve 
hayat, normal seyrine geri dön-
dü.” şeklinde yaşadığını bir anısını 
daha paylaştı. 

‘YAPAMAM’ DİYEBİLECEĞİM 
BİR ROL YOK

Farklı karakterlerin canlandırıl-
dığı oyunculukta kendini role na-
sıl hazırladığıyla ilgili olan soruya 
ise, gözlem yeteneğini kullandığı 

cevabını veren Batumlu, Gönül 
Dağı’nda ziraat mühendisi karak-
terini canlandırdığını ve Çumra’da 
yaşayan biri olarak role hazırlık 
kısmında zorlanmadığını dile ge-
tirdi. ‘Oynamak istemeyeceği bir 
rol var mı’ sorusunu da ivedilikle 
cevaplayan Batumlu, “Çumra’da 
doğal bir ortamda yaşayan biri ola-
rak gözlemlerim neticesinde ro-
lümde zorlanmadım ancak gözlem 
yeteneğimin de kuvvetli olduğunu 
düşünüyorum. Bu yüzden farklı 
meslek gruplarından ya da fark-
lı kültüre sahip insanlarla sohbet 
ederken de onları dikkatle incele-
yip bir gün o rolü oynayabilecek 
gibi hafızama alıyorum. Yapabi-
leceğim tüm rolleri kabul ederim, 
‘yapmam, oynamam’ diyebilece-
ğim bir rol yok. Ancak ‘oyuncu her 
şeyi oynamalı’ diyerek seçme hak-
kının verilmemesine de karşıyım. 
Oyunculuğun ilk yıllarında insanın 
seçme hakkı olmayabiliyor ancak 
yapmayacağım rolleri de reddede-
bilirim.” diye konuştu. 

‘ŞÖHRETİN GETİRİLERİNİ DOĞRU 
BİR ŞEKİLDE KULLANMAK

 İSTİYORUM’
Oynadığı rol sonrası sosyal 

medya üzerinden insanların tepki 
verdiğine de şahitlik ettiğini be-
lirten Batumlu, kötü karakteri oy-
naması sebebiyle gelen tepkilerin, 
rolünü iyi oynadığının bir göster-
gesi olarak kabul ettiğini söyledi. 
Oyunculuğun ‘rolünde olduğu ki-
şinin yerine hissedebilme’ yetisini 
ortaya koyduğuna ve bu nedenle 
oyunculuğun getirdiği hazzın baş-
ka bir meslekte olmadığına işaret 
eden Batumlu, “Oyunculuğun ge-
tirdiği haz, başka bir meslekte yok! 
Her an başka birisi olabiliyorsun. 
O rolleri oynarken hakkını ver-
mek, keyif veriyor. Aynı zamanda 
çevrendeki insanları da başarıla-
rınla mutlu etmek, beni daha faz-
la mutlu ediyor.” dedi. Konya’nın 
ve memleketi Çumra’nın tanıtımı 
amacıyla fayda sağlayabileceği 
organizasyonlarda da yer alabile-
ceğini söyleyen Batumlu, oyuncu-
luğun vermiş olduğu şöhreti farklı 
alanlarda da ‘faydaya’ dönüştür-
mek istediğine işaret ederek sözle-
rini şöyle tamamladı: “Çumra’nın 
ve Konya’nın tanıtımı için ilerleyen 
dönemlerde benden rica edilen 
tekliflere kendi memleketim için 
sıcak bakabilirim. Bunun yanı sıra 
çocukların hayatına dokunmak, 
şan ve şöhretin getirilerini doğru 
bir şekilde kullanmak istiyorum. 
Oyunculuk alanında gönüllü eği-
tim ya da söyleşiler tertip etmek 
beni mutlu eder.” 
n HACER CEYLAN

Oyunculuğuyla memleketi Çumra’da büyük takdir toplayan Oyuncu Yiğit Batumlu, sektördeki başarı hika-
yesini anlattı. Batumlu, şöhretin hakkını, ilerleyen yıllarda öğrencilere eğitim vererek ödeyeceğini ifade etti

Söhretin hakkını verecek! 

Yiğit Batumlu



CHP Konya İl Başkanı Bekir 
Yaman, il başkan yardımcıları, 
Bozkır İlçe Başkanı Bahri Rıza Du-
ran, Ahırlı İlçe Başkanı Talip Akgül, 
ilçe yönetim kurulu üyeleri, Bozkır 
Belediye Başkanı Nazif Karabu-
lut’u makamında ziyaret ederek, 
hayırlı olsun derken, başarı dile-
diler. CHP heyetinin ziyaretinden 
dolayı memnuniyetlerini dile geti-
ren Bozkır Belediye Başkanı Nazif 
Karabulut sözlerinde şu ifadelere 
yer verdi “Siyasi parti ayrımı yap-
madan, insanları ayrıştırmadan 
hizmet edeceğimize söz vermiş-
tik. Bu anlamda herkese kapımız 
açıktır. Ayrıştırıcı değil, her za-
man yapıcı bir belediye başkanlığı 
yapacağız. CHP İl Başkanlığının, 
Bozkır ve Ahırlı ilçe başkanları ve 
yöneticilerinin ziyaretleri de bizim 
bu samimiyetimizin bir göstergesi 
olmuştur. CHP Konya İl Başkanı 
Bekir Yaman’a, ilçe başkanlarına, 
yönetim kurulu üyelerine ziyaret-
leri için teşekkür ediyorum” dedi.

TEŞEKKÜR ETTİ
CHP Konya İl Başkanı Bekir Ya-

man, Bozkır Belediye Başkanı Nazif 
Karabulut’un kendilerini kabul et-

mesinden dolayı teşekkür ederek, 
“Hemşerimiz Nazif Karabulut’un 
Bozkır Belediye Başkanı seçilme-
sinden dolayı kendisini kutlar, ba-
şarılar diliyoruz. Belediye Başkan-
larımızı ziyaret kapsamında Bozkır 
Belediyesini ziyaret ettik. Bizlerle 
samimi bir şekilde ilgilenip, ağır-
ladığını için kendisine teşekkür 
ediyoruz. Belediye Başkanımızın 
yapacağı ne varsa yanındayız.  Her 
zaman bize düşen bir görev olur-
sa da yerine getiririz. Yolu açık ol-
sun. Bozkır ilçemizin sorunlarının 
takipçisi olmaya devam edeceğiz. 
Elimizden gelen her türlü katkıyı 
sunacağız” diye konuştu. 
 n HABER MERKEZİ

Tarım sektörü, özellikle Kon-
ya’da, ekonomik istikrar ve kalkın-
manın temel taşlarından biri olarak 
kabul ediliyor. Ancak, tarımı sürdü-
rülebilir kılmak ve üreticilere adil 
bir gelir sağlamak, birçok ülkenin 
önemli bir sorunu haline geldi. Son 
yıllarda, üreticilerin karşılaştığı eko-
nomik zorluklar, tarımın geleceği 
üzerinde belirleyici bir etkiye sahip 
oldu. Bu bağlamda, üreticilerin eko-
nomik anlamda karşılaştığı zorluklar 
ve beklentileri, tarım politikaları ile 
sektördeki gelişmelerin merkezinde 
yer alıyor. 
ÜRETİM OLMAZSA ELDEKİ PARANIN 

ANLAMI OLMAZ 
Konuyla ilgili açıklamalarda bu-

lunan Ziraat Yüksek Mühendisi Prof. 
Dr. Mevlüt Mülayim, her üretim da-
lında olduğu gibi tarımda da karşılığı 
elde edildiği sürece üretim yapmanın 
mantıklı geldiğini söyleyerek sürdü-
rülebilir tarımsal üretim için üretici-
nin yaptığı işten para kazanmasının 
en önemli kurallar arasında yer aldı-
ğını aktardı. Üreticinin kazandığı sü-
rece, toprağında kalıp tarım yapmaya 
devam edeceğini ifade eden Mevlüt 
Mülayim, “Üretici maddi açıdan ve-
rim aldığında, sektörün diğer pay-
daşları da kazanmaya devam eder. 
Aksi halde, asıl kazanması gerekenin 
kazanmadığı bir sektörün dengeli, 
planlı ve sürdürülebilir bir geleceğin-
den bahsetmek oldukça zor. Türk ta-
rım sektörü zaman zaman böyle du-
rumlarla karşı karşıya kalıyor. Bitkisel 
ve hayvansal üretim açığını ithalat ile 
kapatmaya çalışmak; kolaycı, geçici 
ve gündelik bir yöntem olmanın yanı 
sıra sorunları ötelemekte ve daha da 
büyütmektedir. Üretim yapmazsanız 
öyle bir an gelir ki paranız olsa da sa-
tın alacak ürün bulamayabilirsiniz” 
diye konuştu. 

HER ŞEY ÜRETİCİLERE 
ZAMANINDA ANLATILSIN 

Prof. Dr. Mülayim, yıllara göre 
farklılık göstermekle birlikte, değişik 
sektörlerde kullanılan buğday ihtiya-

cının yüzde 30’u, ayçiçeği ihtiyacının 
yüzde 50’si, mısır ihtiyacının yüzde 
25'i, pamuk ihtiyacının yüzde 66'sı 
ve soya ihtiyacının yüzde 95'inin it-
hal olduğunu kaydetti. Bazı ürünler-
de ihtiyaca göre açık görülen ürün 
miktarının bu ürünlerde ihracat ya-
pılmamasının etkisi olduğunu belir-
ten Mülayim, “Ülkemiz bütün tarım 
ürünlerinde olmasa bile birçok ürün-
de ihtiyacı karşılayabilecek toprak, 
iklim, insan kaynağına ve ekipmana 
sahiptir. Bu imkânlara sahip olma-
mızdan dolayı ilgililerce bu konuda 
hedef iyi belirlenmeli ve doğru plan-
lama yapılmalıdır. Bu eksikliği ta-
mamlayacak planlama yanında bazı 
çiftçilerimizin eğitimlerine de devam 
edilmelidir. Tarımdaki gelişmeler ve 
bilimsel doğrular üreticilere zama-
nında anlatılmalı ve aktarılmalı” şek-

linde konuştu. 
TUTARLI BİR ÜRETİM MODELİ 

HAYATA GEÇİRİLMELİ 
Tarım ve Orman Bakanlığının 

üretici ve ülke ihtiyaçlarını karşılaya-
bilecek planlama ve uygulatma im-
kânları olduğundan bahseden Prof. 
Dr. Mülayim, “Türk tarımında yığınla 
yapısal sorun var. Parçalı arazi, işlet-
me büyüklüğü, altyapı sorunu, su 
ve girdi temini, kentlere göç, çiftçi 
örgütlerinin etkin olmaması, tarım-
da çalışanların yaş ortalaması, kayıt 
dışılık gibi önemli problemler çözüm 
bekliyor. Tarım bilimi doğrultusunda 
ve liyakat sahibi bürokratlarla planla-
ma iyi yapılmalı, günlük değil uzun 
vadeli ciddi, tutarlı bir üretim modeli 
hayata geçirilmelidir. Bazı ürünlerin 
üretiminde yıllık değişimler, tarım 
sektöründe çalışanların bazı yıllar 

ektiği üründen yeterli para kazana-
mamasından dolayı oluyor. Tarımla 
uğraşan üreticilerin yıllık kazançları 
birçok ülkenin yayınlarında yer al-
dığından bu rakamları günümüzde 
herkes okuyor ve biliyor. Bunun ya-
nında tarımda girdi maliyetleri de 
sürekli artıyor. Gübre, ilaç, akaryakıt, 
yem, ekipman gibi başlıca girdi ma-
liyetleri devamlı yükseliyor” ifadele-
rini kullandı. 

EN UYGUN POLİTİKALAR VE 
ÇÖZÜMLER OLUŞTURULMALI 
Girdi maliyetleri ile ürün satış 

fiyatında pazarlık veya söz hakkı ol-
mayan Türk çiftçisi için para kazan-
manın yolunun daha fazla ve eko-
nomik üretmekten geçtiğinin altını 
çizen Mülayim, son olarak şunları 
kaydetti: “Kooperatifler veya birlikler 
yoluyla yeterli seviyede örgütlü hale 
gelemeyen Türk çiftçisi sadece gir-
di alımlarında ve finans desteğinde 
değil ürün satışlarında da söz sahibi 
olmalıdır. Çiftçiler, yeşil, genetiği de-
ğiştirilmemiş tarımı desteklediklerini 
ancak bunun sübvansiyonlarla ya da 
en azından ürettikleri gıda için adil 
bir fiyatlandırmayla birlikte gelmesi 
gerektiğini söylüyorlar. Avrupa'nın 
dört bir yanında sokaklara dökülen 
pek çok kişi bu duyguyu paylaşıyor. 
Muhakkak ki her ülkenin şartları 
farklıdır ancak Avrupalı çiftçilerin ül-
kelerinde yaptığı bazı eylemler bütün 
dünya ülkeleri ve ülkemiz ilgilileri ta-
rafından iyi incelenmeli, sebep sonuç 
ilişkileri değerlendirilmelidir. Ülke-
mizde bu eylemler olsun istemeyiz. 
Ancak olan ülkelerin bazı olaylara 
sebep olan istekleri Romanya ve Bul-
garistan’da olduğu gibi kendi dışında 
ki ülkelerin tarım politikalarıyla da 
ilişkilidir. O nedenle ilgililerce, ülke-
miz tarımının nasıl etkileneceği ve 
gelecekte nelerle karşılaşacağı doğru 
öngörüler ile tespit edilerek bunla-
rın çözümüne uygun yeni politikalar 
oluşturulmalı ve uygulamaya konul-
malı.”
n TUBA KAYA

Hicrî: 13 Rebiü'l-Evvel 1445  -  Rûmî: 28 Eylül 1439Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436
18 MAYIS 2024

Hicrî: 4 Zil-ka’de 1441  -  Rûmî: 12 Haziran 1436

KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI

03:51 05:30 12:51 16:42 20:03 21:35
HAVA

DURUMU
 

      Gece Gündüz
Konya                     13°C      27°C

Karaman               14°C 27°C 

Aksaray                 11°C   25°C

Ankara                   10°C    24°C Hicrî: 10 Zi'l-ka'de 1445  -  Rûmî: 18 Mayıs

Renault ve Renault'un alt 
markası olarak hizmet vermeye 
devam eden Dacia, yeni kampan-
yalarla yollarda! Çekici ve dikkat 
çeken tasarımıyla gözleri üzerinde 
toplayan Megane; ‘en iyi Renault’ 
iddiasıyla ortaya çıkan Austral; 
hem arazide hem şehirde tüm 
mecralarınıza tam anlamıyla eşlik 
etmeye hazır olan Dacia Duster ve 
her yeni versiyonuyla sektöre yeni 
bir soluk getiren Dacia Jogger mo-
dellerinde kampanyalar, Konya’nın 
yetkili satıcı ve servisi Çelik Motor-
lu Araçlar güvencesiyle sunuluyor. 
Renault Çelik Satış Müdürü Bülent 
Tutar, kampanyalarla ilgili bilgi ve-
rirken kampanyadan yararlanmak 
isteyen tüm misafirleri showroo-
ma davet etti. 

YENİ KAMPANYALAR 
TUTKUNLARIYLA BULUŞUYOR
Farklı finansal kampanyalarla 

müşteri portföyünü genişletirken 
Renault tutkunlarını da her yeni 
modeliyle yetkili satıcı showroom-
larında buluşturan Renault, Mayıs 
ayında da misafirlerini fırsatlarla 
karşılıyor. Konya’da yarım asra 
yaklaşan tecrübesiyle ‘otomobil’ 
denilince akla gelen ilk şirketler-
den biri olan Çelik Motorlu Araç 
bünyesinde tutkunlarıyla buluşan 
Renault, kampanyadan yararlan-
mak isteyenler için ise Konya’daki 
tek adres! 

SON GÜN, 31 MAYIS!
Renault modellerindeki kam-

panyalarla ilgili bilgi veren Renault 
Çelik Satış Müdürü Bülent Tutar, 
Megane ve Austral modellerinde 
geçerli kredilerle ilgili konuştu. Tu-

tar, “Renault Finans’tan kredi kul-
lanılması durumunda geçerli olan 
ilgili finansal kampanya kapsa-
mında Renault Megane sedan 200 
bin Türk Lirası kredi, 12 ay vade 
ve faizsiz şekliyle geçerli olurken 

kampanyamız 31 Mayıs’ta sona 
erecek. 2024 model Austral tech-
no esprit alpine mild hybrid 160 
hp auto versiyonunda geçerli 200 
bin lira 12 ay vade ve yüzde 0 faiz 
kampanyasında kredi kullanmak 
istemeyen misafirlerimize özel ise 
aynı modelde geçerli 100 bin lira 
nakit alım desteği sunulmakta.” 
diye konuştu. 

DACIA MODELLERİNDE 
DE GEÇERLİ! 

Renault’un alt markası ola-
rak Konya’da Çelik Motorlu Araç 
güvencesiyle hizmeti verilen Da-
cia’nın da iki farklı modelindeki 
kampanya, yüz güldürdü. Tutar, 
faizsiz kredin indirimlerinin Dacia 
modellerinde de geçerli olduğunu 
söyleyerek kampanya hakkında 
şöyle konuştu: “Dacia Finans’tan 
kredi kullanılması durumunda 
geçerli olan ilgili finansal kampan-
ya, Dacia Duster modelinin tüm 
versiyonlarında geçerli olup 12 
ay vadeli ve yüzde 0 faiz oranıyla 
200 bin lira şeklinde sunulmuştur. 
Dacia Jogger modelinin tüm ver-
siyonlarının perakende satın alı-
mında da aynı şekilde kredi kam-
panyası mevcut. Kampanyalardan 
yararlanmak ya da diğer araçları-
mız hakkında bilgi almak isteyen 
tüm misafirlerimizi Renault Çelik 
showroomumuza bekliyoruz.” 
n TÜLİN ŞEKER

Renault Çelik’te bahar kampanyaları! 

Tarımın bir karşılığının olması gerektiğine dikkat çeken Prof. Dr. Mevlüt Mülayim, “Girdi maliyetleri ve ürün 
satış fiyatında söz hakkı olmayan Türk çiftçisi için para kazanmanın yolu ekonomik üretimden geçiyor” dedi 

Üretici karşılık bekliyor!

Prof. Dr. Mevlüt Mülayim

CHP Konya heyeti Bozkır’da

Karapınar’da 19 Mayıs Ata-
türk’ü Anma Gençlik ve Spor 
Bayramını nedeniyle Gençlik 
Haftasında doğa yürüyüşü ger-
çekleştirildi. Karapınar İlçe Spor 
ve Gençlik Merkezi Müdürlüğü 
tarafından organize edilen Karaca-
dağ-Ovacık doğa yürüyüşüne çok 
sayıda genç katıldı. Yaklaşık 7 saat 
süren yürüyüşte katılımcılar İne-
göl’ün doğasını keşfetme imkanı 
buldu. Yürüyüş çerçevesinde eski 
kaleler Karacadağ içerisinde bulu-
nan yeraltı şehri gezildi. Daha son-

ra zirvede Türk bayrağı açılarak 
fotoğraf çektirildi. Karapınar İlçe 
Spor ve Gençlik Merkezi Müdü-
rü Muhammet Karakul, "Gençlik 
Haftasını ilçemizde çok yoğun bir 
şekilde kutluyoruz. Spor müsaba-
kaları, ziyaretler, yürüyüşler ve çe-
şitli etkinlikler gerçekleştiriyoruz. 
Gençlerimizin katılımı ve heyecanı 
çok iyi. Bu etkinlikler gençlerimizin 
arkadaşlığına olumlu katkılar yap-
tığı gibi ülkemizin güzelliklerini de 
tanıma fırsatı yakalıyorlar” şeklin-
de konuştu. n İHA

Karapınar’da Gençlik 
Haftası kutlanıyor

Bülent Tutar



Dağ Holding Güvencesi ile tüm 
dünyanın ilgi odağında olan KKTC 
adasında New Cyprus Lands ile ister 
konut  ticari imarlı olarak kullanabi-
lecek , tüm prosedürlerin tamam-
landığı parselasyonunun yapılmış 
olan arsalar  yatırım ihalesi  25 Ma-
yıs, Cumartesi günü  düzenlenecek.  
Dağ Holding Yönetin Kurulu Baş-
kanvekili Doğan Dağ’ın katılımıyla 
düzenlenen Basın Toplantısı’nda 
KKTC’nin başkenti Lefkoşa’da ko-
nut+ ticaret imarlı 2,20 emsal 79 
adet müstakil parselden oluşan arsa 
yatırım ihalesinin 25 Mayıs, Cu-
martesi günü saat 13:00’da Hyatt 
Centric İstanbul Levent Otel’de dü-
zenleneceği bilgisi verildi. Ayrıca 
www.newcyprus.com.tr web adresi 
üzerinden online katılım imkanı da 
bulunuyor. 525 metrekare’den baş-

layan ve bin 650 metrekare’ye kadar 
değişik yüz ölçümde müstakil arsa-
ların bulunduğu New Cyprus Lands 
projesinde fiyatlar 3 milyon 900 bin 
TL’den başlıyor.

‘32 YILLIK GEÇMİŞE 
SAHİBİZ’

Dağ Holding Yönetim Kurulu 
Başkanvekili Doğan Dağ, KKTC’de 
satışa sunulan arsaların tüm altyapı 
çalışmalarının Dağ Holding tarafın-

dan üstlenildiğini ve bu konunun 
çok önemli olduğunu belirtti. Ayrıca 
arsaların hisseli olmadığını, müstakil 
parseller halinde satışa sunulması-
nın da önemine değindi. Dağ Hol-
ding Yönetim Kurulu Başkanvekili 
Doğan Dağ: “Biz Dağ Holding olarak 
gayrimenkul sektöründeki 32 yıllık 
geçmişimizde yatırımcılarımıza ka-
zandırmadan bu sektörde devamlı-
lığın sağlanamayacağının bilincinde-
yiz. Dünyaca ünlü ekonomi dergisi 
Forbes’un 2024 yılında yatırım yapı-
lacak yer olarak okuyucularına öner-
diği KKTC’de satışa sunmuş olduğu-
muz 7 bin konut kapasiteli yaklaşık 
30 bin kişiye ev sahipliği yapacak 
olan New Cyprus Lands projemizde 
yatırımcılarımıza TL cinsinden borç-
lanıp döviz cinsinden kazanma fırsatı 
sunuyoruz.” dedi.

2 AYRI ÖDEME PLANI 
SUNULUYOR!

Yüzde 25 Peşinat ve yüzde 1,49 
vade farkı ile 12 Ay sonra yüzde 30, 
24 Ay Sonra yüzde 30, 36 Ay sonra 
yüzde 15 ara ödemeler, kalanı 36 Ay 
vade imkanı var. Yüzde 35 Peşinat 
ve yüzde 1,49 vade farkı ile 12 Ay 
sonra yüzde 20, 24 Ay Sonra yüzde 
15, 36 Ay Sonra yüzde 10 ara öde-
meler, kalanı 60 Ay vade imkanı var. 
İhaleye Katılım için İhale Şartname-
sini imzalamak ve 75 bin TL teminat 
bedeli yatırmak gerekiyor. Şartna-
meye www.newcyprus.com.tr adre-
sinden ulaşabilir yada Dağ Holding 
Konya Merkez Binası’ndan ve Tual 
Mabeyin Konakları Satış Ofisinden 
temin edebilirsiniz. Detaylı bilgi ve 
başvuru için: 444 9 213
 n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Türkiye’nin milli bayramla-
rından biri olan 19 Mayıs Ata-
türk'ü Anma, Gençlik ve Spor 
Bayramı yaklaşıyor. Her yıl 
olduğu gibi bu yıl da Türkiye 
genelinde çeşitli etkinliklerle 
kutlanacak olan bu önemli gün, 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk ve 
silah arkadaşlarının Samsun'a 
çıkarak Kurtuluş Savaşı'nı baş-
lattığı tarihi simgeliyor. Genç-
lerin umut ve heyecanını, vatan 
sevgisi ve bağımsızlık tutkusu-
nu canlı tutan 19 Mayıs, her yıl 
coşkuyla karşılanıyor. Tarih Uz-
manı Prof. Dr. Yaşar Özüçetin 
ise, 19 Mayıs’ın anlam ve öne-
mi hakkında bilgiler verdi. 

19 MAYIS ÖLÜMSÜZLEŞTİ 
Prof. Dr. Yaşar Özüçetin, 

milletlerin geçmişinde, onların 
kaderlerini değiştiren, gele-
ceklerini aydınlatan, toplumu 
bütünüyle kavrayarak köklü 
bir değişim ve gelişime yönel-
ten önemli olaylar olduğunu 
belirtti. Yaşar Özüçetin, “Eğer 
bu tarih ve olaylar, parlak bir 
geleceğin hareket noktası, baş-
langıcı olabilmişlerse gittikçe 
önem kazanarak bayramlaşır 
ve kalıcı hale gelir. Milli gele-
nek-görenek içerisinde, şüphe-
siz toplumun birlikte kutladığı 
bayramlar ilk sırada yer alır. 
Milli Mücadele içerisinde 19 
Mayıs 1919, büyük inkılabın 
ilk adımı olması dolayısıyla 19 
Mayıs günü, 1938’de “Gençlik 
ve Spor Bayramı” olarak ka-

bul edildi. 19 Mayıs Atatürk’ü 
Anma Gençlik ve Spor Bayra-
mı, Türk milletinin kutladığı 
önemli bayramlardan biri ola-
rak ölümsüzleşti” dedi. 

KARANLIK BİR DÖNEMDEN 
AYDINLIK TARİHE GEÇİŞ 

Milletlerin geçmişinde yol 
bulmanın, aydınlığa çıkmanın 

imkansız görüldüğü, bulanık, 
fırtınalı ve karanlık dönemle-
rin olduğunu anlatan Özüçetin, 
“Böyle zamanlarda Mustafa Ke-
mal Atatürk’ün de dediği gibi; 
kimileri çareyi düşmanla bir-
leşmekte, kimileri ise mahalli 
direnme teşkilatları kurmakta 
görür” dedi.

 İşte 19 Mayıs 1919 tarihi-
nin onursuz ve zillet altında 
yaşamaktansa, onurluca ölme-
nin esas alındığı, karanlık bir 
dönemde, aydınlık bir tarih ol-
duğunu dile getiren Özüçetin, 
“19 Mayıs’ta teşkilatlanan Türk 
İstiklal Savaşı, milli bağımsız-
lığı eyleme dönüştürerek; geri 
kalmışlığı, sömürüyü yok ede-
rek; toplumu bütünüyle geliş-
tirme, tam anlamıyla bağımsız-
laştırma ve demokratikleştirme 
amacıyla başladı” şeklinde ko-
nuştu. 

19 MAYIS, TÜRK MİLLETİNİN 
HAYAT BULACAĞI BİR TARİH 

OLDU 
17. yüzyılın sonlarından iti-

baren başlayan Osmanlı Devle-
ti’nin paylaşılması ve parçalan-
ması yönündeki çabaların, 10 
Ağustos 1920 Sevr Antlaşması-
na kadar devam ettiğini aktaran 
Özüçetin, Rusya ve Avustur-
ya’nın başlattıkları sözü edilen 
bu çabalara sonradan İngiltere, 
Fransa, Almanya ve İtalya gibi 
devletlerin de dahil olduğunu 
kaydetti. Batılı devletlerin, Os-
manlı Devleti’ni paylaşma ve 
parçalama amaçlarını gerçek-
leştirmeye yönelik niyetlerinin, 
1815’te Viyana Kongresinde 
“Şark Meselesi” adıyla bütün 
çıplaklığıyla ortaya çıktığını 
söyleyen Özüçetin, şunları dile 
getirdi: “Osmanlı Devletinde-
ki “Müslüman olmayan unsur-
ların himayesi için kullanılan 
Şark Meselesi” tabirinin anlamı 
genişlemişti. Batı’nın önemli 
güç ve avantajlara sahip oldu-
ğu bir dönemde “Türkler Avru-
pa’dan silinmelidir, hatta küre-i 
arzdan kaldırılmalıdır” sözleri 
sarf edildi. Türk milleti adeta 
yok sayılmıştı. Ama özetle; mil-
li mücadele ve Mustafa Kemal 
Atatürk’ün de emeği ile 19 Ma-
yıs 1919, yıkılan çok unsurlu 
bir imparatorluktan, Türk mil-
letinin hayat bulacağı unutul-
maz bir tarih oldu.”
n TUBA KAYA 

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi, Malas Caddesi’nde baş-
lattığı kaldırım düzenleme ve 
asfalt yenileme çalışmasını ta-
mamladı. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, şehir merkezinde trafiğin 
yoğun olduğu bölgelerde yeni 
caddeler ve köprülü kavşaklar 
açtıklarını, mevcut caddelerde 
de düzenleme çalışmaları ya-
parak ulaşım altyapısını daha 
da güçlendirdiklerini vurguladı. 
Konya’nın önemli ana arterle-
rinden olan Malas Caddesi’nde 

başlattıkları kaldırım düzenle-
me ve asfalt yenileme çalışma-
sını tamamladıklarını belirten 
Başkan Altay, “Yaptığımız dü-
zenleme sonrası, bir kilometre 
uzunluğunda cadde daha kon-
forlu hale geldi. Şehrimizin her 
noktasında yaşam kalitesini ar-
tırmak ve modern bir görünüm 
kazandırmak için yoğun gayret 
içerisindeyiz. Malas Caddesi'n-
de tamamladığımız bu çalışma-
nın da hayırlı olmasını diliyo-
rum” dedi.
n HABER MERKEZİ

4 18 MAYIS 2024HABER

Altay: Malas Caddesi daha konforlu oldu

19 Mayıs 1919 tarihinin, karanlık bir dönemden aydınlık geleceğe açılan kapı olduğunu söyleyen Tarih Uzmanı Prof. Dr. Yaşar 
Özüçetin, Türk Milleti’nin Batılı devletler tarafından yok sayılmaya çalışıldığını ifade ederek, “Her yıl coşkuyla karşılanıyor” dedi

Türk milleti yok sayılamaz!

Prof. Dr. Yaşar Özüçetin

Dağ Holding güvencesi ile KKTC’de arsa imkanı!

Meram Down Sendromlu 
Bireyler Yaşam Destek Mer-
kezi DOSD Meram’ın aile se-
minerlerinin Mayıs ayı konuğu 
NEÜ Tıp Fakültesi Çocuk ve 
Ergen Ruh Sağlığı ve Hasta-
lıkları Ana Bilim Dalı Başka-
nı Prof. Dr. Ömer Faruk Akça 
oldu. Seminerinde down send-
romu hakkında detaylı açık-
lamalarda bulunan Prof. Dr. 
Akça, yaşanabilecek rahatsız-
lıklar karşısında izlenen süreç 
hakkında da ailelere bilgi sun-
du.  Necmettin Erbakan Üni-
versitesi Tıp Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Şükrü Nail Güner, 
DOSD Meram Dernek Başkanı 
Mehmet Munlafalıoğlu, down 
sendromlu bireylerin aileleri 
ve üniversite öğrencilerinin 
katıldığı seminere down send-
romu hakkında genel açıkla-
malarda bulunarak başlayan 
Prof. Dr. Akça, katılımcıları 
tedavi süreçleri hakkında bil-
gilendirdi. Anne olma yaşının 
ilerledikçe down sendromu ih-
timalinin de arttığını belirten 
Prof. Dr. Akça, 20 yaşındaki 
bir annenin çocuğunun down 
sendromlu olma ihtimali 2 
binde 1 iken, 49 yaşındaki bir 
anne için bu ihtimalin 10’da 
1’e bire kadar yükseldiğine 
dikkat çekti. 
HER DÖNEMDE YAŞITLARINDAN 

GERİ KALIYOR”
Down sendromu tanısının 

nasıl konduğuna dair bilgilen-
dirmelerde de bulunan Prof. 

Dr. Ömer Faruk Akça, bu nok-
tada pek çok yöntem uygu-
landığından söz etti ve uygu-
lamaların detaylarını anlattı. 
Down sendromlu çocuklarda 
görülen zihinsel ve bedensel 
gelişim geriliğinin detaylarını 
anlatan Prof. Dr. Akça, ayrıca 
şu görüşlere yer verdi; “Down 
sendromlu çocuklar ve birey-
ler her dönemlerinde yaşıtla-
rından geri kalıyorlar. ‘Dikkat 
eksikliği, otizm, hiperaktivite, 
depresyon, davranış problem-
leri, demas’ gibi psikiyatrik 
problemlerde normal insan-
lardan daha sık görülüyor.” 
Ailelerin en çok endişe ettik-
leri konulardan birinin ilaç 
kullanımı olduğunu belirten 
Prof. Dr. Akça, bu endişeleri 
giderecek bilgilendirmelerde 
bulundu. 

AİLELER İÇİN ÇOK KIYMETLİ
 HİZMETLER VERİYOR 

Seminerinde Meram Down 
Sendromlu Bireyler Yaşam 
Destek Merkezi DOSD Me-
ram’ın şehir ve özel bireyler 
için çok güzel ve önemli bir 
hizmet olduğuna vurgu yapan 
Prof. Dr. Ömer Faruk Akça, 
konuşmasını şöyle sürdürdü; 
“DOSD’u ilk öğrendiğimde çok 
hoşuma gitti. Down sendrom-
lu çocuklarımızın, gençlerimi-
zin ve bireylerimizin böyle bir 
merkeze sahip olması, burada 
böyle programların yapılması, 
böyle imkanlarının olması çok 
çok önemli”  n HABER MERKEZİ

Akça: Aileler için çok 
kıymetli bir hizmet

Doğan Dağ



Konya Büyükşehir Belediye-
si’nin ev sahipliğinde düzenlenen 
İslam Başkentleri ve Şehirleri Teş-
kilatı’nın 15. Genel Konferansı ve 
33. Yönetim Kurulu Toplantısı do-
layısıyla şehre gelen katılımcılar, ka-
tıldıkları toplantıların dışında şehrin 
tarihi ve kültürel mekanlarını da 
ziyaret etti. Konya’nın tarihi mekan-
ları, altyapısı, kültürü ve temizliği ile 
dikkat çektiğini belirten katılımcılar, 
ev sahipliği için Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay’a teşekkür etti. Konya Büyük-
şehir Belediyesi, İslam Başkentleri 
ve Şehirleri Teşkilatı’nın (OICC) 15. 
Genel Konferansı’na ve 33. Yöne-
tim Kurulu Toplantısı’na ev sahipliği 
yaptı. Mevlana Türbesi, Konya Bilim 
Merkezi, Tropikal Kelebek Bahçesi, 
Ecdat Bahçesi ve Japon Parkı’nı zi-
yaret ederek Büyükşehir Belediyesi 
Katı Atık Tesisi’nde incelemelerde 
bulunan heyet, Büyükşehir Bele-
diyesi Mevlana Kültür Merkezi ile 
İslam Medeniyeti Araştırma ve Kül-
tür Merkezi’nde düzenlenen sema 
ayin-i şerifini de izledi.

MİSAFİRPERVERLİĞİNİ 
GÖSTERDİK

Konya Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, Konya ola-
rak OICC 15. Genel Konferansı’na 
ve 33. Yönetim Kurulu Toplantısı ile 
önemli bir organizasyona daha ev 
sahipliği yaptıklarını belirterek, ka-
tılan ve katkı sunan tüm misafirle-
re teşekkür etti. Son derece önemli 
toplantıların yanında şehrin tarihini 
ve kültürünü yakından tanımaları 
ile misafirlere kültürel programlar 
da düzenlediklerini belirten Başkan 
Altay, Konya’nın misafirperverliğini 
en güzel şekilde yansıttıklarını dile 
getirdi.

TEŞEKKÜRLER TÜRKİYE
Filistin Ramallah Belediye Baş-

kanı Issa Kassis, Mevlana Kültür 
Merkezi'nde düzenlenen sema 
ayin-i şerifi ile ilgili “Burada olmak-
tan ve daha önce yeterince tanıma-
dığım bu derin ve manevi kültürü 
yakından tanımaktan büyük onur 
duyuyorum. Bu nedenle Başkan 
Altay’a cömertliği ve bizi öncelikle 
konferansa katılmaya daha sonra ise 
serbest zamanlarımızda böylesine 
güzel, manevi ve kültürel deneyimi 
yaşamak için bu güzel şehir Kon-

ya’ya davet ettiği için teşekkür edi-
yorum” dedi. Sema ayin-i şerifinin 
inanılmaz bir deneyim olduğunu 
ifade eden Kassis, “Burada geçirdi-
ğimiz bir saat beni gerçekten mane-
vi olarak gökyüzüne çıkardı. Bunu 
daha önce yaşamamıştım. Burada 
izlediğimiz şeyin gerçekten olağa-
nüstü olduğunu düşünüyorum. 
Teşekkürler Konya, teşekkürler Tür-
kiye” değerlendirmesinde bulundu.

KARDEŞ BELEDİYE ANLAŞMASI 
İMZALAMAK İSTİYORUZ

Bağdat Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ammar Musa Kazım, Kon-
ya Büyükşehir Belediyesi'ne daveti 
için teşekkür ederek, şunları söy-
ledi: “Burada bulunduğumuz kısa 
süre zarfında bu şehrin çok seçkin 
bir şehir olduğunu fark ettim. Bir 
mühendis gözüyle temizliğiyle, ter-
tibiyle, düzeniyle dikkat çektiğini 
gördüm. Bilim Merkezi’nin değişik 
bölümlerle çocuklara, gençlere hiz-
met ettiğini gördüm, gerçekten çok 
etkilendim. Belediyeler vatandaşlar 
için hizmet üreten kurumlardır ve 
vatandaşın iyi bir hizmet alabilmesi 
için belediyelerin kendisini sürekli 
yenilemesi güncellemesi ve va-

tandaşa seçkin kaliteli bir hizmet 
götürmesi gerekiyor. Biz doğrusu 
karşılıklı yardımlaşmamız, dayanış-
mamız, tecrübe paylaşımı sağlamak 
anlamında hizmetlerimizin kalitesi-
ni artırmak bağlamında Konya Be-
lediyesi'nin tecrübelerinden istifade 
etmek ve Konya Büyükşehir Beledi-
yesi ile birlikte bir Kardeş Belediye 
Anlaşması imzalamak istiyoruz.”

KENDİMİ VATANIMDA GİBİ 
HİSSEDİYORUM

Filistin El Halil Belediye Başka-
nı Tayseer Abu Sneineh, Konya'yı 
daha önce defalarca ziyaret ettiğini 
anımsatarak, “Konya Büyükşehir 
Belediyesi ile birlikte Kardeş Şehir 
Anlaşmamız var. Ben kendimi Kon-
ya'da hiç gurbette hissetmiyorum, 
kendimi vatanımda gibi hissediyo-
rum. Konya altyapısı güçlü bir şehir 
düzenli, temiz bir şehir, güçlü bir 
şehir, sakin bir şehir“ dedi.

SİYONİSTLERİN AAMACI 
MÜSLÜMANLARIN BİR ARAYA 

GELMESİNİ ENGELLEMEK
Konya’nın İsrail saldırıları öncesi 

var olan El Halil kenti ile benzerlik 
gösterdiğini ifade eden Sneineh, 
şöyle devam etti: “İşgalin doğasın-

da ırkçılık, soykırım, ötekini inkar 
var. Şu an İsrail’in Filistin toprak-
larında yaşayan halka dönük uy-
guladığı politikalar tehcir politikası. 
Onları zorla göçe yönlendirme ve 
kendi öz halkından boşalan toprak-
ları Yahudileştirme ve oraları kendi 
toprakları haline getirme yönelişi 
var. Siyonistlerin başlatmış olduk-
ları faaliyet, yürütmüş oldukları me-
zalim sadece Filistinlileri kendi top-
raklarından çıkarma ve orayı işgal 
etmekle sınırlı değil. Siyonistlerin 
asıl amacı Müslümanların bir araya 
gelmesini engellemek. Bu husus-
ta da uyanık olmak, bunun farkına 
varmak lazım. İslam medeniyeti 
adalet temelleri üzerine kuruludur 
ve bu savaş adaletle zulüm, hakla 
batıl arasında yürüyen bir savaştır. 
Türkiye ile Filistin arasındaki bağ-
lar tarihi bağlardır. Filistin davası 
karşısında Türkiye'nin duruşu çok 
önemlidir. Bu yönüyle Türkiye'nin 
İslam ümmetinin birliğini sağlama, 
onların vahdetini gerçekleştirmede 
ortaya koyacağı tavır ve tutum ger-
çekten çok önemli.”

DAYANIŞMAMIZ KARŞILIKLI 
OLARAK SÜRECEK

Beyrut Belediye Meclisi Kent 
Konseyi Üyesi Muhammed Said 
Fatha ise çok sıcak şekilde karşı-
landıklarını, bunun kendilerini çok 
mutlu ettiğini vurgulayarak, şu de-
ğerlendirmelerde bulundu: “Uğur 
İbrahim Altay Bey'in başkanlığı-
nı yaptığı Belediyeler Birliği üyesi 
olarak burada bulunuyoruz. Konya 
Büyükşehir Belediyesi ile birlikte 
Beyrut Belediyesi arasında sürekli 
devam edecek karşılıklı yardımlaş-
ma ve dayanışmanın olmasını arzu 
ediyoruz. Bunun olacağına da ina-
nıyoruz. Biz Konya'yı çok düzenli, 
temiz ve tertipli bir şehir olarak bul-
duk. Bu kısa süre zarfında gördük-
lerimiz şunlar; tertemiz bir şehir, 
caddeleri sokakları, parkları, tanzim 
edilmiş altyapı çalışmalarının güçlü 
olduğunu görüyoruz. Aktif çalışma-
ları çok güçlü. Biz Konya'yı İslami 
çalışmaların yaygın olduğu bir mer-
kez olarak biliyoruz, bir İslami şehri 
olarak biliyoruz. Bu dayanışmanın 
bu karşılıklı yardımlaşmanın süre-
cek olduğunu düşünüyorum, bunu 
temenni ediyorum.” 
n HABER MERKEZİ

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay ve 
Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, Cuma Buluşmaları 
çerçevesinde Anadolu Teknik Sa-
nayi Camii’nde sanayi esnafıyla 

bir araya geldi. Cuma Buluşma-
sı’nda Başkan Altay ve Başkan 
Pekyatırmacı’ya AK Parti Konya 
Milletvekili Mustafa Hakan Özer 
ile Selçuklu Kaymakamı Eflatun 
Can Tortop de eşlik etti. Selçuk-

lu Belediye Başkanı Ahmet Pek-
yatırmacı, “Cuma buluşmaları 
kapsamında Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Uğur İbra-
him Altay ile birlikte hemşehrile-
rimizle bir araya geldik. Cuma bu-

luşmaları hemşehrilerimizin istek 
ve önerilerini dinlemek için bizler 
için oldukça önemli. Selçuklumu-
zun modernleşmesi için Büyük-
şehir Belediyemizle koordineli bir 
şekilde elimizden geleni yapmaya 

devam ediyoruz” ifadelerini kul-
landı. Cuma buluşmalarının öne-
mine değinen Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim 
Altay, “Bu buluşmalar hemşehri-
lerimizle birlik ve beraberliğimizi 

daha da güçlendirmesine vesile 
oluyor. Her yaştan hemşehrimizi 
dinliyor, şehrimiz adına onların 
bize ilettikleri fikir ve önerileri 
önemsiyoruz” dedi.
n HABER MERKEZİ
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Selçuklu’da cuma buluşmaları devam ediyor

57 İslam ülkesinden 187 üyesi bulunan İslam Başkentleri ve Şehirleri Teşkilatı’nın (OICC) 15. Genel Konferansı ve 33. 
Yönetim Kurulu Toplantısı 13-15 Mayıs tarihleri arasında Konya Büyükşehir Belediyesi’nin ev sahipliğinde gerçekleştirildi

Konya’ya hayran kaldılar Düğününde takı yerine 
taktığı hediye, çok konuşuldu. 
Konya’da perşembe akşamı bir 
otelde yapılan düğün merasi-
minde yapılan takı töreninde 
arkadaşı olan damada para ya 
da altından farklı bir hediye 
vermek isteyen Muhammet 
Demirpolat, kendi yetiştirdiği 
horozu düğünde genç çifte he-
diye etti. Düğünde dikkatleri 
üzerine çeken horoz, aynı za-
manda düğünün neşesi haline 

geldi. Düğünde hediye ettiği 
horozla gündeme gelen De-
mirpolat ise, öğrenci olduğunu 
ve kanatlı hayvan yetiştiricili-
ğiyle uğraştıklarını belirterek, 
arkadaşına da farklı bir hediye 
vermek istediğini söyledi. Dü-
ğünde o anları Prof. Dr. Yaşar 
Cinaklı kayıt altına aldı. Düğün-
den geriye anı olarak Demirpo-
lat ve arkadaşına hediye ettiği o 
anların fotoğrafları kaldı.
 n HACER CEYLAN

Karapınar’da üniversite 
öğrencilerine "Gıda Güven-
liği, Gıda Sektöründe Taklit 
ve Tağşişler" konulu seminer 
düzenlendi. Selçuk Üniver-
sitesi (SÜ) Karapınar Aydo-
ğanlar Meslek Yüksek Okulu 
Prof. Dr. Ahmet Kesik Toplantı 
Salonunda düzenlenen semi-
nere SÜ Ziraat Fakültesi Gıda 
Mühendisliği Bölüm Başkanı 
Prof. Dr. Mustafa Karakaya 
katıldı. Seminerde konuşan 
Karapınar Aydoğanlar MYO 
Müdürü Öğretim Görevlisi 
Naim Çağlar Diri, hayatımızın 
her bölümünde yer alan gıda 
konusunda faydalı bir prog-
ram olduğunu söyledi. Gıda 
Mühendisliği Bölüm Başkanı 
Prof. Dr. Mustafa Karakaya, 
gıda güvenliğinin; gıdaların 
hasadı, taşınması, işlenmesi, 
hazırlanması, depolanması ve 
tüketiciye sunulması sürecin-
de gıda kaynaklı rahatsızlık-
lara ya da hastalıklara neden 
olan fiziksel, biyolojik, kimya-
sal nitelikteki çeşitli risk un-
surlarını önleyecek ve zararsız 
kılacak önlemlerin alınması 
anlamına geldiğini belirtti. 
Prof. Dr. Karakaya, "Güveni-
lir gıda, raf ömrü süresince 
fiziksel, kimyasal ve biyolojik 
herhangi bir risk taşımaması 
anlamına gelir. Aksi durumda 
tüketici olarak bizlerin, bilinç-
lenmesi gerekir. Günümüzde 
gıda üretimi zincirinde fazla 
karşılaştığımız küresel sorun, 

haksız kazanç elde etmeye yö-
nelik hileli gıda üretimdir. Ül-
kemizde hileli gıda üreten çok 
firma mevcut. Ancak yazılan 
cezalar caydırıcı olmamak-
tadır. Gıdada taklit ve tağşiş 
olmak üzere 2 türlü hile var. 
Gıda güvenliği, gıda güven-
cesi, gıda güvenirliği, gıda 
egemenliği diye terimler ha-
yatımızda sıkça kullandığımız 
terimlerdir. Dünyaya hakim 
olmak istiyorsanız enerjiyi 
kontrol altına alın. Bugün sa-
vaşların ana sebebi enerjiyi 
kontrol altına almaktır. İnsa-
na hakim olmak istiyorsanız 
gıdaya sahip olmalısınız. Gı-
daya hakim olmalısınız, gıda 
egemenliğini sağlamalısınız. 
Ürettiğiniz sürece güçlüsü-
nüz. Üretemiyorsanız güçlü 
değilsiniz. Ülkemizde toprağı-
mızla, havamızla, suyumuzla 
üretme kabiliyetine sahibiz. 
Bunun yanında üretmek için 
tohuma, gübreye, ilaca ih-
tiyacımız var. Bunları temin 
ettiğimizde üretecek potan-
siyele ulaşırız. Gıda güvenliği 
konusu önümüzdeki 100 yılın 
problemidir. Daha fazla üre-
tebilirsiniz ama ürettiğinizin 
güvenliği tartışmaya açık ol-
mamalıdır. Yani güvenilir gıda 
üretmeniz gerekiyor. Her bir 
bireyin yaşama devam etmesi 
için güvenli ve yeterli gıdaya 
erişimi evrensel bir haktır” 
dedi.
 n İHA

Takı değil, horoz hediyesi! 

Prof. Dr. Karakaya: Gıdada 
hile yapılıyor



Akşehir İlçe Emniyet Müdür-
lüğü Narkotik Suçlarla Mücadele 
Büro Amirliği ekipleri iki ayrı ih-
barda 180 adet uyuşturucu hap 
ele geçirdi. Akşehir İlçe Emniyet 
Müdürlüğü Narkotik Suçlarla Mü-
cadele Büro Amirliği ekipleri, uyuş-
turucu madde kullanan ve sevk 
eden şahıslarla ilgili gelen her ihba-
rı titizlikle değerlendirerek şüpheli-
leri tespit ve yakalama çalışmaları 
yapmaya devam ediyor. H.T. isimli 
şüphelinin Akşehir’e çevre iller-
den uyuşturucu hap getireceği yö-
nünde yapılan ihbar üzerine ihbarı 

değerlendiren Akşehir İlçe Emni-
yet Müdürlüğü Narkotik Suçlarla 
Mücadele Büro Amirliği ekipleri, 
şüpheliyi geldiği araçla D-300 kara 

yolu uygulama noktasında yakala-
dı. Şüphelinin üzerinde ve çanta-
sında arama yapan narkotik ekibi 
110 adet uyuşturucu hap ele ge-

çirdi. Bir başka ihbarda ise E.Y.'nin 
üzerinde uyuşturucu hap olduğu 
yönündeki ihbara istinaden şüp-
heli E.Y.'yi yakalayan narkotik ekibi 
şahsın evinde yaptığı aramada 70 
adet uyuşturucu hap ele geçire-
rek el koydu. İki ihbarda 180 adet 
uyuşturucu hap ele geçiren narko-
tik ekibi uyuşturucu haplara el ko-
yarken şüphelileri de gözaltına aldı. 
Gözaltına alınan şüpheliler H.T. ile 
E.Y. hakkında “Uyuşturucu madde 
bulundurmak, kullanmak, kabul et-
mek ve uyuşturucu madde ticareti” 
suçlarından işlem yapıldı. n İHA

Kulu’da  Kömüşini Mahallesi'n-
de, arazide yaralı bir leylek olduğu-
nu duyan vatandaş, yaralı leyleği 
bularak arabasıyla yaklaşık 30 ki-
lometre uzaklıktaki ilçe merkezine 
götürüp tedavisinin yapılması için 
yetkililere teslim etti. Kömüşini 
Mahallesinde yaşayan çiftçi Selami 
Kolcu, komşularından kırsal ara-
zide yaralı bir leyleğin olduğunu 
duydu. Bunun üzerine belirtilen 
mevkiye aracıyla giden Selami Kol-
cu, yaralı leyleği buldu. Selami Kol-

cu, yaralı hareketsiz haldeki leyleği 
kontrollü bir şekilde aracına aldı. 

Kolcu, daha sonra yaklaşık 30 ki-
lometre mesafedeki ilçe merkezine 
gidererek leyleği Kulu Belediyesi 
veteriner hekimine götürdü. An-
cak burada leyleğe bakamayacak-
larını söylemeleri üzerine Kolcu, 
Kaymakamlığa giderek durumu 
bildirdi. Kaymakam Ömer Faruk 
Canpolat'ın Kulu İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğüne verdiği tali-
matla ilgililer yaralı leyleği tedavisi 
yapılmak üzere Selami Kolcu'dan 
teslim aldı. Duyarlılığı ile örnek 

olan Selami Kolcu, leyleği Kömü-
şini Mahallesi'nde arazide yaralı 
vaziyette bulduğunu anlatarak, 
"Hareketsiz halde Kulu'ya getirdim. 
Kulu Belediyesi veteriner hekimi 
buna bakmadı. Ben de Kaymakam 
beye geldim. Kaymakam beye te-
şekkür ediyorum, İlçe Tarımdaki 
veteriner arkadaşları çağırdı. Bura-
ya geldiler, güzelce aldılar. Herhal-
de üniversitedeki hayvan hastane-
sine götürüp bu hayvanı inşallah 
tedavi edecekler" dedi. n İHA
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CHP Konya Milletvekili ve 
Anayasa Komisyonu Üyesi Barış 
Bektaş, İktidar kamuda tasarruf 
tedbirleri adı altında birtakım 
kararlar açıklamasına rağmen, 
tedbirlerin faturasını yine vatan-
daşlara çıkarmak istediğini söy-
ledi.  Barış Bektaş TBMM’sindeki 
konuşmasında iktidarın, vatan-
daşın üç kuruş birikimine de göz 
dikerek tasarruf etmek ve ekono-
miyi yeniden dengeye oturtmak 
peşinde olduğunu ve bunun iler 
tutar bir yanı yok diyerek, “Ka-
muda tasarruf tedbirleri  adı al-
tında birtakım kararlar açıklandı. 
Ekonominin geldiği noktadan 
sorumlu olan iktidarın bu eko-
nominin cezasını vatandaşlara 
çektirdiği yetmezmiş gibi, iktidar 
tedbirlerin faturasını da yine va-
tandaşlara çıkarmak istemekte. 
Nimet-külfet dengesi oluşmazsa 
orada adalet yoktur. Bu ülkenin 
nimetlerinden siz yararlandınız, 
denizi siz tükettiniz ama vatan-
daşın üç kuruş birikimine de göz 
dikerek tasarruf etmek ve ekono-
miyi yeniden dengeye oturtmak 
peşindesiniz; bunun iler tutar 
yanı yok. Enflasyon her geçen 
gün tırmandığı hâlde, geçim sı-
kıntısı arttığı hâlde, KPSS' ye ha-
zırlanıp memur olmaya çalışan 
"Üniversite mezunu olmakla dev-
let size atamak zorunda değil." 
dediğiniz gençler memur olmaya 
çalışıyor ama siz onların hayalini 
çalarak tasarruf yapmak istiyor-
sunuz. Sanki çalışan memurlar 
emekli olabilecek durumdaymış 
gibi "Emekli olsunlar da yerine 
memur alalım." mantığıyla yine 
külfeti gençlerin, memurlarının 
üzerine yıkmaya çalışıyorsunuz. 
"İtibardan tasarruf olmaz." çığlık-
larıyla inşa ettiğiniz sarayda her 
gün 35 milyon lira harcanıyor, 
ejder meyveli smoothieler tüke-
tiliyor, uçaklar, hanlar, hamamlar 
ama siz diyorsunuz ki: Gelin, per-
sonel taşıyan servisleri ortadan 
kaldıralım. Zaten geçim sıkıntı-
sından beli bükülmüş insanları 
daha da zorlamak için elinizden 
geleni ardınıza koymuyorsunuz. 
Peki, milletin çocuklarına, halka 
servis yok ama kamuda tam 125 

bin makam aracı var, hele bazıla-
rının makam aracı sayısını dahi 
takip edemiyoruz. Mesela sizin 
iktidarınıza haramdan, talandan, 
israftan uzak durmasını öğütle-
mesi gereken Sayın Diyanet İşleri 
Başkanının 6 tane makam aracı 
var, yenisi yine kamuoyuna dü-
şüyor, yine basın tarafından tartı-
şılıyor. Peki, bu kadar mı? Denet-
lenmek de istemiyorsunuz. Peki, 
tasarruf tedbirlerinden bahsedi-
yorsunuz, gelin Türkiye'nin en 
gözde kurumları olan ÇAYKUR, 
bankalar, PTT gibi kurumları de-
netimden kaçırıp "Varlık Fonu" 
adı altında denetimsiz yağmala-
dığınız kurumları ele alalım. Niye 
bunları şeffaflaştırmıyorsunuz, 
niye bunları denetime tabi tut-
muyorsunuz? Denetlenmeden, 
hesap sorulmadan bir devlet yö-
netiyorsunuz ama deniz bitince, 
denizi tükettiğiniz noktada va-
tandaşa ek vergiler çıkartıp âdeta 
itirafını yapıyor ve vatandaşa "Ke-
mer sık." diyorsunuz. Siz cum-
huriyetin bütün kazanımlarını 
sattınız, sürekli Türk milletinden, 
milliyetçilikten bahsediyorsunuz 
ama Türk milletinin geçmişini 
85 milyar dolarlık özelleştirmeyle 
yok ettiniz. Yani mezardaki ata-
larımızın kazanımlarını sattınız 
ama yandaş müteahhitlere verdi-
ğiniz otoyollarla, geçilmeyen köp-
rülerle geleceği taahhüt ederek 
ana rahmine henüz düşmemiş 
çocukların bile geleceğini sattı-
nız ve şimdi bize "Kemer sıkın." 
diyorsunuz. Biz buna şiddetle 
itiraz ediyoruz ve sizi halkımızın 
sağduyusuna havale ediyoruz” 
şeklinde konuştu.
 n HABER MERKEZİ

Barış Bektaş: Faturayı 
vatandaş ödüyor 

Hüyük’te iki ayrı kazada 3 kişi yaralandı

Ambulans helikopter imdadına yetişti

Hüyük’te meydana ge-
len iki ayrı trafik kazasında 3 
kişi yaralandı. İlk kaza, Bey-
şehir-Isparta kara yolunun 
Hüyük ilçesi Köşk Mahallesi 
yol ayrımı Yelten mevkisin-
de meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, M.M. (44) yöne-

timindeki 33 U 1663 plakalı 
hafif ticari araç, M.K. (49) ida-
resindeki 42 ASP 216 plakalı 
otomobille çarpıştı. Kazada 
yaralanan sürücü M.K. kaldı-
rıldığı Beyşehir Devlet Has-
tanesinde tedavi altına alındı. 
Diğer kaza, Hüyük-Şarkikara-

ağaç kara yolunda meydana 
geldi. Alınan bilgiye göre, İ.T. 
idaresindeki 42 HVM 94 pla-
kalı minibüs, Hüyük’ün İpek 
yolu, Göçeri Çavuş Mahallesi 
yol ayrımında virajı alamaya-
rak yoldan çıktı. İhbar üzeri-
ne kaza yerine jandarma ve 

sağlık ekipleri sevk edildi. 
Kaza yapan aracın sürücüsü 
ile yanında yolcu olarak bulu-
nan Y.S. araçtan yaralı olarak 
çıkarıldı. Yaralılar, kaldırıldığı 
Hüyük Devlet Hastanesinde 
tedavi altına alındı. 
n İHA

Kulu’da kalp krizi geçirdiği 
anlaşılan 49 yaşındaki vatandaş, 
helikopter ambulansla hasta-
neye sevk edildi. Kulu ilçesinde 
ikamet eden 49 yaşındaki İsmail 
Görkem, evinde ailesiyle oturdu-
ğu sırada rahatsızlandı. Yakınları 
tarafından özel araçla Kulu Dev-
let Hastanesine kaldırılan İsmail 

Görkem'in yapılan tetkiklerinde 
kalp krizi geçirdiği anlaşıldı. Bu-
nun üzerine Görkem için Konya 
İl Sağlık İl Müdürlüğünden heli-
kopter ambulans istendi. Görken, 
Kulu Belediye Şehir Stadına iniş 
yapan helikopter ambulansıyla 
Konya'ya sevk edildi.
n İHA

Temsil ettiği banka dışı fi-
nans sektörü oyuncuları ile ülke 
ekonomisinin kalkınması için 
faaliyet gösteren Finansal Ku-
rumlar Birliği (FKB); Ekonomik 
Görünüm Endeksi’nin (FKB-E-
GE) Mayıs ayı bültenini yayım-
ladı. Finansal sistemin sağlıklı 
işleyebilmesi ve gelişebilmesi 
için çatısı altındaki 5 sektör-
deki, 124 şirketle finansmana 
erişimi kolaylaştırarak, ekono-
mik gelişmeye katkı sağlayan 
FKB’nin, İstanbul Üniversitesi 
iş birliği ile oluşturduğu FK-
B-EGE’nin Mayıs 2024 tarihli 
endeks ve anket verilerinde, 
sıkılaştırma politikalarının etki-
leri de kendini gösterdi.

FKB Ekonomik Görünüm 
Anketi verilerine göre; Mayıs 
ayı enflasyon beklentisi bir ön-
ceki aya göre düşüş trendine 
girerek, ortalama yüzde 3,51 
olarak gerçekleşti. Nisan ayı 
için yüzde 3,80 olan ay sonu 
enflasyon beklentisine göre ya-
şanan azalış, enflasyonun düş-
me eğilimine ilişkin olumlu sin-
yaller olarak da değerlendirildi. 

Ankette ay sonu ve cari yıl enf-
lasyon beklentilerinde de azalış 
görüldü.

FKB EGE’ nin değişimine ba-
kıldığında ise; Kasım 2018’den 
beri dalgalı bir seyir izleyen en-
deksin, Ekim 2023’ten itibaren 
girdiği yükseliş trendini, Ocak 
ayındaki düşüşün ardından 
devam ettirdiği görüldü. Ocak 
2024’te 98,97, Şubat 2024’te 
99,17, Mart 2024’te 100, Ni-
san 2024’te bir önceki aya göre 
2,29 puan azalarak 97,71 değe-
rini gördü. Ekonomideki geliş-
meleri öncü bir gösterge olarak 
yansıtan FKB-EGE’nin, Şubat 

ve Mart aylarında başlayan 
beklentilerin olumlu yöndeki 
ivmesi Nisan ayındaki düşüş ile 
birlikte yön değiştirdi.

Öte yandan endeksin alt bi-
leşenlerinden Faktoring Sektö-
rü Endeksi de Nisan 2024’te 
1,71 puan azalarak 99,5 değe-
rine geriledi. Endeksin diğer bir 
alt bileşenleri olan Finansal Ki-
ralama Sektörü Endeksi 98,88 
puan, Finansman Sektörü En-
deksi ise 94,75 puan değerine 
indi.

FKB Ekonomik Görünüm 
Anketi Mayıs sonuçlarına göre, 
katılımcıların GSYH büyüme 

oranı beklentisi 2024 yılı için 
yüzde 3,3 ve 2025 yılı için 
yüzde 3,6 oldu. Aynı yıllar için 
GSYH büyüme oranı beklentisi 
OVP’nin sırasıyla yüzde 4 ve 
yüzde 4,5 ile IMF’nin sırasıyla 
yüzde 3,1 ve yüzde 3,2 öngörü-
leriyle karşılaştırıldığında, katı-
lımcıların GSYH büyüme oranı 
beklentisi, OVP öngörülerinin 
altında ve IMF'nin öngörüleri-
nin üzerinde oluştu. 

Araştırma ekibinden İstan-
bul Üniversitesi İktisat Fakül-
tesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Murat Şeker, yıl sonu enflasyon 
beklentisinde azalışın gözlen-
mesinin, beklentilerin olumlu 
yöne evrilmesi açısından önem-
li olduğunu belirtti. Endekste-
ki eğilimin pozitiften negatife 
dönmüş olmasının ise önümüz-
deki aylardaki seyirle daha net 
yorumlanabileceğini kaydeden 
Şeker; bu tür endekslerde uzun 
dönem zaman serisinin dikkate 
alınması gerektiğini, endekste 
dalgalanmanın devam ettiğini 
söyledi. 
n HABER MERKEZİ

İstanbul Üniversitesi İktisat Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Murat Şeker, yıl sonu enflasyon beklen-
tisinde azalışın gözlenmesinin, beklentilerin olumlu yöne evrilmesi açısından önemli olduğunu belirtti

Enflasyon beklentisi
olumlu yöne evrildi 

180 adet uyuşturucu elegeçirildi

Kulu’da yaralı leyleğe sahip çıktılar

Prof. Dr. Murat Şeker
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RETAY SİLAH OTOM. VE GIDA SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ.
Büyük Kayacık Mah. 4.OSB. 103. Cd. No:11 Selçuklu/Konya

Tel: 0332 342 65 13 (DAHİLİ 5)
www.retayarms.com

Savunma sanayi sektöründe faaliyet gösteren 
firmamız bünyesinde istihdam edilmek üzere;

Elemanlar Alınacaktır

Cnc operatörü işleme merkezinde 
ve tornada vardiyalı, vasıflı - vasıfsız 

Montaj bölümünde vardiyasız,
vasıflı - vasıfsız

Elektrik teknisyeni vardiyasız

Kromhane kaplama bölümünde 
vardiyalı çalışacak
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Konya Organize Sanayi Bölgesi Evrenköy Caddesi 

3 Nolu Sokak No: 16 • Tel:0332 239 11 12 

ŞİRKETİMİZ  BÜNYESİNDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE;

DÜZGÜNLER PLASTİK MAK. 
MET. NAK. SAN VE TİC. LTD. ŞTİ.

"FORKLİFT 
OPERATÖRÜ"

"SERVİS ŞOFÖRÜ"

Not: Karaman Yolunda 
ikamet edenler tercih 

sebebidir.

PERSONELLER 
ALINACAKTIR 

VİNÇ SEKTÖRÜNDE ÇALIŞMAK ÜZERE;

Adres: 4.O.S.B 404 Nolu sok. No:2 Selçuklu/Konya

Tel: 444 75 92

Abdullah Çimen Özfatihler Vinç Mak. San. ve Tic. Ltd. Şti.'nde çalıştırımak üzere

1- Gazaltı ve elektrik kaynakçıları 18-35 yaş arası
2- Elektrikçi (seyahat engeli olmayan) 18-35 yaş arası

iyi derecede Autocad kullanmasını bilen
Office programlarına hakim

Kumanda kontrol panosu projelerini reelde uygulayabilen 
Elektriksel teknik ingilizceye hakim 

Esnek çalışma saatlerine ayak uydurabilen
Üniversitelerin Elektrik Elektronik Mühendisliği, Mekatronik 

Mühendisliği bölümlerinden mezun
Askerlik ile ilişkisi bulunmayan

3- Yetiştirilmek üzere vasıfsız elemanlar
4- Depocu 19 MAYIS

ATATÜRK’Ü ANMA,
GENÇLİK VE SPOR BAYRAMI

KUTLU OLSUN.

DİLTAŞ EĞİTİM KURUMLARI
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Özalsanpen Alüminyum San. ve Tic. Ltd. Şti.

İSTİHDAMA DAVET DUYURUSU

Kayıtlı istihdam yaratma Projesi Hibe Programı kapsamında, 

firmamızda Alüminyum Doğrama, Demir Doğrama, Cephe 

giydirme ve vasıfsız olarak 3 üç kişilik geçici koruma veya 

uluslararası koruma altındaki kişilerin istihdamı sağlanacaktır. 

Personellerin çalışma izin belgelerinin maaliyetleri,maaşları 

ve SGK giderleri program tarafından karşılanacaktır. Proje 

kapsamında istihdam edilmek isteyenlerin en kısa sürede 

firmamıza ulaşmaları rica olunur.

İrtibat Tel: 0 332 345 45 85

Adres: ÖZALSANPEN Alüminyum San. Tic. Ltd. Şt. Fevzi 

Çakmak Mah. Büsan San. Sit. Çelik Cad. No:83 Karatay/KONYA

Diyet bir süreçtir. Sağlıklı ya-
şamak için düzenli beslenmek ve 
spor yapmak gerekir. Bazen bes-
lenme bıkmışlıklar olup olumsuz-
luklarla karşılaşabiliyoruz. Baş-
lanılan diyette hemen kilo verimi 
veya hemen kilo alımı olmayabilir 
onun için diyet bir süreçtir, belli 
bir zaman dilimi ve belli kilo ka-
yıpları olacaktır. Sabırsızlık bazen 
bıkmaya ve diyeti bırakmaya ön 
görülebilir. Onun içindir ki diyette 
sabır ve diyette kontrol önemlidir. 
Beslenmenin bir yaşam tarzı ol-
ması gerekir. Yağsız bir vücuda 
sahip olmak kesinlikle iyi bir bes-
lenme ile başlar. Vücudunuzun bi-
lincinde olun. Kendi beslenmenizi 
tanıyın. Daha fazlasını yemekten 
ziyade kendinizi bilerek sağlıklı 
beslenmeyi baz alın. Fazla öğün 
sizi yormaktan ziyade sizin meta-
bolizmanızın daha doğru çalışma-
sına yardımcı olacaktır. Diyetteki 
süreçte beslenmenin sağlıklı ol-

ması için sağlıklı besinler şarttır. 
Diyete başlanılan ilk sürede sade-
ce zayıflamak düşünülürken as-
lında kendini değerlendirmenin bir 
süreç olacağına değinmek isterim. 
Yeme davranışını düzene koymak 
bir miktar zor olsa da hevesle 
belki her şey yolunda gidebilir. 
Motivasyon başlangıç da olduğu 
gibi diyet sürecinde önemlidir. Eg-
zersiz diyetin yarısıdır ve onunda 
yapılması gerekir. İlk zaman dilimi 
besinleri yeniden tanıma, hangi 
besinin hangi kaloride olduğunu 
öğrendiği zamandır kişinin. En 
önemlisi bu süreçte kişinin başa-
racağına inanması şarttır. Zamana 
takılmadan sağlıklı beslenerek kilo 
verebilirsiniz. 

Beslenme alışkanlıklarınızı 
değiştirin. Yemek yeme ile ilgili 
davranışlarınızı değiştirin. Temel 
besin öğelerinin hangi yiyecek-
lerde nelerin bulunduğu bilinmeli 
ve sağlıklı yaşama uyarlanmalıdır. 

Beslenme kavramı 
insanın yaşamsal fa-
aliyetlerini sürdüre-
bilmesi için gerekli 
olan besin öğelerini 
tüketmesidir. Düzen-
siz beslenme öğünden 
alınan verimi düşür-
mektedir. Ana öğün 
sayısını azaltmak insü-
lin yanıtını, vücut yağ 
profilini, enerji kaybını 
ve yağ depolanmasını 
olumsuz etkileyebilir. Vücudun 
büyümesi, gelişmesi ve çalışması 
için gerekli olan besin ögelerinin 
yeterli miktarlarda alınması ve 
uygun şekilde kullanılması yeterli 
ve dengeli beslenme olarak ifade 
edilmektedir. Doğru beslenmenin 
amacı yeterli ve dengeli beslen-
menin devam ettirilmesidir.

Besin gruplarının her birini her 

öğünde bulundurun. 
Yemek yeme alışkan-
lıklarında gün içinde-
ki enerji yoğunluğu 
yüksek besinleri tü-
ketmekten kaçının. Az 
az ve sık sık beslenin. 
Öğün atlamayın. Dü-
şük kalorili ve sağlıklı 
besinler tercih edin. 
3 ana öğün ile birlikte 
2-3 ara öğün yapın. 
Biyolojik saat açısın-

dan aynı saatte yemek yemeyi 
alışkanlık haline getirin. Yemekleri 
küçük tabaklarda tercih etmeniz 
beyin algısı için iyi olacaktır. Ye-
meği yavaş ve küçük lokmalarla 
yiyin, iyi çiğneyin.

Yemek yerken başka işlerle 
meşgul olmayın. Ne yediğinizin 
bilincinde olun. Yemek öncesi ve 
sonrası su için. Gün içerisinde or-

talama 10 bardak kadar su tüke-
tin. Yemeklere fazla yağ eklenme-
yin.  Yemek pişirme yöntemlerine 

dikkat edin. 
Beslenmenizde sağlıklı besin-

ler olmasına özen gösterin. Lifli 
beslenin hem mideyi hem de ba-
ğırsakları çalıştırır. Lifli gıdalar, 
açlığı bastırarak, tokluk hissi ya-
ratır. Doyma hissi, artık yemeyi 
bırakmak gerektiği sinyalini verir. 
Lifli gıdalar bir kere mideye gir-
diğinde, doygunluğu artırırlar ve 
midedeki diğer besinlerin tutulma 
süresini uzatarak, yemek sonrası 
doyma hissini de zamana yaymış 
olurlar.

Abur cuburlardan uzak du-
run. Çay ve kahve tüketimlerinde 
şekeri tüketmeyin. Gazlı içecekler 
yerine doğal içecekler tercih edin. 
Hazır ürünlerden kaçının, yemek-
lerinizi kendiniz yapın. Tuzlu ve 
yağlı ürünlerden uzak durun. 

Güne erken başlayın, 7-8 saat 

kadar uyumak yeterlidir. Gün için-
de aktifliğinizi sağlayın. Hareket 
edin spor yapın. Kendinizi kontrol 
edin. Yediklerinizi saati saatine 
yazın. 

Kendi beyninizi yönlendirin. 
Kalori hesabından ziyade sağlıklı 
beslenme yöntemlerini uyarlayın. 
Sürekli tartılmayın. Hafta da bir aç 
karnına sabahları tartılın. Yemek 
yemeden kilo verebileceğini ve 
sağlıklı beslenebileceğinizi unu-
tun. Yemek için kendinize vakit 
ayırın. 

En önemlisi ruh halinizin iyi 
olmasını sağlayın. Kendinizi iyi 
hissederek iştahınızı kontrol edin. 
Günlük fiziksel aktivitenizi yapın. 
Kısa mesafelerde taşıt kullanma-
yın. Küçük dokunuşlar metabo-
lizmanızın hızını arttırır. Su tüketi-
minizi aksatmayın. Böylelikle kısa 
sürede fazla kilolardan kurtulup 
yaza daha fit girebilirsiniz.

Sağlıcakla kalın…

YAZA FİT GİRMEK İSTEYENLER VAR MI?

haber@konyayenigun.com
NUR AÇLAN

ELEMAN İLANI ÇÖZÜM 
MERKEZİ 444 51 58

Gazze'deki Filistin Sağlık Ba-
kanlığından yapılan açıklamada, İs-
rail'in Gazze Şeridi'ne 224 gündür 
sürdürdüğü saldırılara ilişkin bilgi 
verildi. İsrail ordusunun son 24 
saatte Gazze'nin çeşitli bölgelerine 
düzenlediği saldırılarda 4 katliam 
gerçekleştirdiği, bu saldırılarda 31 
Filistinlinin daha hayatını kaybet-
tiği, 56 Filistinlinin de yaralandığı 
belirtildi. İsrail'in 7 Ekim'den bu 
yana Gazze Şeridi'ne düzenlediği 
saldırılarda yaşamını yitirenlerin 
sayısının 35 bin 303'e, yaralı sayısı-
nın 79 bin 261'e yükseldiği kayde-
dildi. Açıklamada ayrıca hâlâ enkaz 
altında ve yol kenarlarında ölülerin 
bulunduğu ancak İsrail güçlerinin 
engellemesi nedeniyle sağlık ekip-
leri ile sivil savunma görevlilerinin 
cenazelere ulaşamadığı yinelendi.

GAZZE KUŞATMA ALTINDA
Gazze'deki Filistin Hükümeti, 

Gazze Şeridi'nin kuzeyindeki Beyt 
Hanun sakinlerinin beş gündür su, 
yiyecek gibi temel yaşam kaynak-
larından yoksun şekilde kuşatma 
altında tutulduğunu belirtti. Gaz-
ze'deki hükümetin Medya Ofisi'n-
den yapılan açıklamada, İsrail'in 
Gazze Şeridi'nin kuzeyindeki Ci-
baliya Mülteci Kampı'na saldırıları 
ve bu saldırıların bölge sakinleri-
nin insani şartları üzerindeki yan-
sımaları ele alındı. İsrail askeri 
araçlarının, Beyt Hanun'dan sıza-
rak bölgeyi kuşatma altına aldığı 
ve Cibaliya'yı işgal ettiğine dikkat 
çekilen açıklamada, Beyt Hanun 
kentindeki binlerce Filistinliden 
kendilerine onlarca çağrı geldiği, 
İsrail güçleri tarafından beş gün-
dür uygulanan kuşatma nedeniyle 
temel yaşam kaynaklarından yok-
sun oldukları bilgisinin paylaşıldığı 
vurgulandı.

TERÖRİST İSRAİL HASTANELERİ 
VURUYOR

Şu anda Beyt Hanun'da bulu-
nan binlerce Filistinlinin, Ciba-
liya'ya başlayan saldırılardan bu 
yana gıda, su gibi yaşamsal ihtiyaç-
lardan herhangi birine ulaşamadığı 
belirtildi. Beyt Hanun sakinlerinin 

kentin içinde tamamen kuşatma 
altında olduğu kaydedilen açık-
lamada, ayrıca Cibaliya kampının 
doğu tarafındaki yoğun bombar-
dıman nedeniyle bazılarının ya-
ralandığı ve İsrail'in Beyt Hanun 
Hastanesini hedef alması nedeniy-
le bölgede sağlık merkezi olmadığı 
ifade edildi.

SOYKIRIM YAPILIYOR
Gazze'deki hükümet, binlerce 

kadın ve çocuğun aralarında bu-
lunduğu bölge halkının hayati so-
rumluluğunun İsrail'e ait olduğunu 
vurguladı. Hükümet, uluslararası 
toplum ve yardım kurumlarına da 
bölge halkını kurtarmak, kuşatma-

yı sona erdirmek ve İsrail güçleri-
nin Cibaliya'da işlediği suçları en-
gellemek için harekete geçmeleri 
çağrısında bulundu. Refah'taki kara 
saldırılarını 10 Mayıs'ta genişleten 
İsrail ordusu, Gazze'nin kuzeyinde 
de başta Cibaliya bölgesi başka ol-
mak üzere saldırılarını yoğunlaştır-
dı. İsrail ordusu, Cibaliya Mülteci 
Kampı'ndaki saldırılarını genişlet-
tiğini duyurmuş, görgü tanıkları 
da İsrail askerlerinin kampta "zorla 
yerinden edilmiş yüzlerce Filistin-
liyi barınma merkezlerinden Gazze 
kentinin batısına göçe zorladığını" 
aktarmıştı. 
n AA

Siyonist rejim, terörist İsrail Ordusu’nun Gazze Şeridi'ne 7 Ekim 2023'ten bu yana düzenlediği saldırılarda hayatını kay-
bedenlerin sayısı son 24 saatte 31 artarak 35 bin 303'e yükseldi. Gazze acil olarak uluslararası ülkelerden destek bekliyor

Gazze’deki katliamı duyun artık!
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Konyaspor galibiyete odaklandı!
TÜMOSAN Konyaspor Kulübü Basın Sözcüsü Yunus Derebağ, takımın önemli bir enerji yakaladığını ifade ederek, 
“Kendi göbeğimizi kendimiz kesip, Kayseri'den de galibiyetle dönerek bu işe son noktayı koymak istiyoruz” dedi

Trendyol Süper Lig ekiplerin-
den TÜMOSAN Konyaspor, küme-
de kalma mücadelesini son maça 
taşımamanın planlarını yapıyor.
Süper Lig'in 35. haftasında konuk 
ettiği Fenerbahçe ile 0-0 berabere 
kalan, 36. haftasında ise Yılport 
Samsunspor'u 3-0 yenen Kon-
yaspor, 37. haftada yarın deplas-
manda oynayacağı Mondihome 
Kayserispor maçına odaklandı. Bu 
maça mutlak galibiyet parolasıyla 
çıkacak Konyaspor'da taraftarlar 
da kendilerine ayrılan deplasman 
tribünündeki biletleri çok kısa sü-
rede tüketti. Konyaspor Kulübü Ba-
sın Sözcüsü Yunus Derebağ, yeni 
teknik direktörleri Ali Çamdalı'nın 
takımın eski sportif direktörü oldu-
ğunu anımsatarak, kulübü tanıdığı-
nı, bunun da faydasını gördüklerini 
söyledi. Ligde kalma savaşı verdik-
lerine değinen Derebağ, "Şampi-
yonluk yarışında olan Fenerbahçe 

ile berabere kaldık. Ardından bu 
başarının tesadüf olmadığını Sam-
sunspor maçında gördük. Maçtan 
3-0 gibi net bir skorla ayrıldık." 
dedi.

TAKIMDA ENERJİ VAR
Derebağ, Cumartesi günü oy-

nayacakları maça da aynı hırs ve 
azimle çıkacaklarını belirtti. Taraf-
tara da teşekkür eden Derebağ, 
şöyle konuştu: "Hem Fenerbahçe 
hem de Samsunspor maçında tri-
bünlerimiz doluydu. Taraftarımız, 
Kayserispor maçında da bize ayrı-

lan biletleri 5 dakika içinde tüketti. 
Şu anda bilet bulamıyoruz. Bun-
dan dolayı da çok mutluyuz. Hem 
yönetim hem de takım güzel bir 
enerji yakaladı. Kendi göbeğimi-
zi kendimiz kesip, Kayseri'den de 
galibiyetle dönerek bu işe son nok-
tayı koymak istiyoruz." Ligde 37. 
haftaya 40 puanla 14. sırada giren 
Konyaspor, 38. ve son haftada ise 
Galatasaray'ı konuk edecek.

KONYASPOR 3 PUANA 
ODAKLANDI

Öte yandan Anadolu Kartallı 
TÜMOSAN Konyaspor, Kayse-
rispor maçının hazırlıklarını ta-
mamlayarak maç saatini bekleme-
ye geçti. Yeşil beyazlılar bu kritik 
deplasmanda alacağı 3 puan büyük 
ölçüde ligde kalmasını sağlayacak. 
Bu zorlu deplasmanda Konyaspor-
lu taraftarlarda takımlarını yalnız 
bırakmayacak. 
n AA

Karatay Belediyespor halterde farkını gösterdi
Karatay Belediyesi Spor Ku-

lübü, faaliyetlerine başarılı bir 
şekilde devam ediyor. Kulüp 
sporcuları, her branşta olduğu 
gibi Halterde de önemli derece-
ler alıyor. Bu kapsamda takım, 
Konya’da düzenlenen Gençlik 
Kupası Halter İl Birinciliği mü-
sabakalarını 5 önemli derecey-
le tamamladı. Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca, sporcuları 

tebrik ederek, Karatay Beledi-
yesporlu gençlerin ilçeyi başa-
rıyla temsil ettiğini dile getirdi. 
Konya’da düzenlenen Gençlik 
Kupası Halter İl Birinciliği mü-
sabakaları tamamlandı. Karatay 
Belediyesi Spor Kulübü bün-
yesinde faaliyetlerine başarılı 
bir şekilde devam eden Halter 
Takımı da turnuvaya katılarak 
Karatay’ı temsil etti. Büyük mü-

cadelelere sahne olan turnuva-
ya 6 sporcu ile katılan Karatay 
Belediyesi Spor Kulübü Halter 
Takımı, 3 birincilik, 1 ikincilik 
ve 1 de 5’incilikle turnuvayı ta-
mamladı. 

YETENEKLİ GENÇLERİMİZE YENİ 
ALANLAR AÇIYORUZ

Söz konusu müsabakalarda 
dereceye giren sporları tebrik 
eden Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca, Karatay Beledi-
yespor Kulübü’nün başarılarına 
her gün yenilerini ekleyerek yo-
luna devam ettiğini vurguladı. 
Kılca; “Şehrimizde düzenlenen 
Gençlik Kupası Halter İl Birincili-
ği müsabakalarında Halter Takı-
mı sporcularımız, verdikleri mü-
cadeleler ile önemli derecelere 
imza attı. Karatay Belediyespor 
Kulübümüz, katıldıkları turnuva-

lardan başarılarla dönüyor. Biz 
her başarıyı önemsiyoruz ve bu 
başarıları, onların kendilerini 
daha da geliştirmesine imkan 
sunan bir motivasyon kayna-
ğı olarak görüyoruz. Yetenekli 
gençlerimize yeni alanlar aç-
mak, yeni imkanlar ve fırsatlar 
sunmak adına kurduğumuz ku-
lübümüzün başarılı olması için 
ne gerekiyorsa yapıyoruz. Bütün 

başarıların temelinde; samimi-
yet, fedakarlık, gayret ve özveri 
var. Bu vesileyle antrenörleri-
mizi ve tüm sporcu kardeşlerimi 
kutluyorum. Belediye olarak her 
zaman sporun ve sporcunun ya-
nında olduk, bundan sonra da 
her zaman onların yanında ol-
maya devam edeceğiz” dedi.
n SPOR SERVİSİ
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KAYSERİSPOR MU, 
KONYASPOR MU?

Konyaspor ciddi anlamda bir 
travmanın içerisinde…

Hem maddi hem de manevi ola-
rak sıkıntılı günler geçiriyor…

Süper Lige tutunup tutunma-
yacağı, belki Kayserispor, belki de 
Galatasaray maçından sonra netle-
şecek…

Belirsizliğin, ilgisizliğin, neme-
lazımcılığın, dahası ihanetin insa-
nın içini kemirdiği bir yerde, lige 
tutunmaya çalışıyor şehrin takımı 
Konyaspor…

Açıkçası son dömenlerde Kon-
ya’yı ve Konyaspor’u sevenlerin 
canı çok yandı, yanmaya da devam 
ediyor…

Topla tüfekle alakası olmayan 
bir adam Konyaspor’a travmaların 
en büyüğünü yaşattı, bunun sonu-

cunda da kulüp en ağır şekilde be-
delini ödüyor!

Mevcut Başkan ve yönetim, Av-
rupa Kupası hedefi olan bir takımı 
ligde tutmanın hesabını yapıyor…

Umarım bu savaştan alınlarının 
akıyla çıkarlar…

Çünkü, kendileri de, taraftarlar 
da papatya falları açarak, “Kon-
yaspor düşer mi, düşmez mi?” he-
sapları yapıyorlar…

Taraftarların bu endişesinden 
yola çıkararak, herkes kendine şu 
soruyu soruyor; Konyaspor, Kay-
serispor maçından puan çıkarır mı?

Bu sorunun cevabını açıkçası 
yüzbinlerce insan gibi, ben de me-
rak ediyorum.

HAKEM HALİL UMUT MELER
Konyaspor, çok zorlu bir 90’a 

çıkacak…
Maçın hakemi Halil Umut Me-

ler…
K o n y a s p o r ’ l u 

oyuncular, yöneticiler, 
taraftarlar Halil Umut 
Meler’in adil bir yöne-
tim göstereceğine ina-
nıyorlar…

Halil Umut Meler, 
Ankaragücü başkanı 
Faruk Koca’nın yum-
ruğuyla yere düşerken, 
sahaya inen iki kişinin 
de tekmeleriyle linç edilmişti…

Bütün dünyada büyük  bir tep-
kiyle karşılanan saldırı olayından 
sonra ilk kez İstanbulspor-Kon-
yaspor maçında düdük çalan Halil 
Umut Meler, adil bir maç yönetmiş 

ve takımlar sahadan 
1’er puanla ayrılmış-
lardı…

O maçta çok duy-
gusal anlar yaşanmış, 
taraftarlar, futbolcular, 
yöneticiler, Halil Umut 
Meler’i sahiplenmiş-
lerdi…

Hakem Halil Umut 
Meler ve Kayserispor 
maçıyla ilgili görüş-

lerini aldığım Konyaspor Başkanı 
Ömer Korkmaz, hakemden yana bir 
endişelerinin olmadığını, Halil Umut 
Meler’in ligin en formda hakemle-
rinden birisi olduğunu, dolayısıyla 
da adil bir maç yöneteceğine inan-

dıklarını söyledi…
Halil Umut Meler’in tecrübeli 

bir hakem olduğunun da altını çi-
zen Ömer Korkmaz, “Konyaspor ve 
Kayserispor duruşu olan takımlar. 
Hakemden yana sıkıntımız yok. Halil 
Umut Meler’in maçın önüne geçe-
ceğini sanmıyorum” dedi…

Ve başka bir şey daha söyledi 
Konyaspor Başkanı Ömer Kork-
maz…

Halil Umut Meler’in bu maçtan 
sonra Avrupa Şampiyonası maçları 
nedeniyle kampa gireceğini ve Av-
rupa  Şampiyonasında maç yöneti-
ciğini söyledi…

Dolayısıyla, Halil Umut Meler’in 
ligin son haftasında görev almaya-
cağını bildirdi…

Hakem konusunu özetlersem; 
Konyaspor camiası hakemden yana 
endişeli değil.

KORKMAZ: HEDEFİMİZ 3 PUAN
Maçla ilgili olarak düşünceleri-

ni de açıklayan Konyaspor Başkanı 
Ömer Korkmaz, Fenerbahçe ve Sam-
sunspor maçlarından sonra yükselen 
bir grafiklerinin olduğunu, dolayısıyla 
da Kayseri’ye galibiyet için gidecekle-
rini söyledi…

Camia olarak sadece Kayserispor 
maçına odaklandıklarını ifade eden 
Ömer Korkmaz, 1 puanın kendileri 
için riskli olduğunu, bu nedenle de 3 
puanı alıp Galatasaray maçına rahat 
bir şekilde çıkacaklarını vurguladı…

Anladığım kadarıyla Konyaspor 
Başkanı ve yönetimi, tabii ki oyuncu-
ları 3 puana şartlanmış ve bu anlam-
da da son derece inançlılar…

Kısacası şu; futbolseverler, Kay-
seri’de adrenali yüksek, mücadele 
gücü üst düzeyde ve her türlü skora 
açık bir maç izleyecekler.

KAYSERİSPOR-KONYASPOR VE HALİL UMUT MELER

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Türk Futbolu’nda liyakat olmalı!
Türk takımlarının Avrupa’daki rakipler ile şuan için yarışabilecek gücü olmadığına işaret eden Türkiye Spor Yazarları Derneği As Başkanı Recep 

Çınar, “Futbolun ve kulüplerin başına futbolu bilen, futboldan anlayan, liyakat sahibi birileri geldiği zaman Türk futbolu ayağa kalkar” dedi
Türkiye Spor Yazarları 

Derneği As Başkanı Recep Çı-
nar, Türk Futbolu’nda ki son 
gelişmeleri Yenigün Gazete-
si’ne değerlendirdi. Spor mu-
habiri Samet Aktaş’a önemli 
açıklamalarda bulunan Çınar, 
birçok konuya açıklık getire-
rek, Türk Futbolu’nun liyakat 
sahibi kişilerle birlikte yeni-
den ayağa kalkabileceğine 
işaret etti. İşte o röportaj…

Konyaspor’un bu sezonu-
nu ve Kayserispor maçını bir 
değerlendirirseniz neler söy-
lemek istersiniz? Daha açık-
çası Konyaspor Süper Lig’de 
kalacak mı?

Öncelikle şunun altını çiz-
mek isterim; Konyaspor’un 
ligde kalması noktasındaki 
inancım da zerre kadar bir 
sapma yok.  Özellikle Sam-
sunspor maçının ilk yarısın-
daki oyunu, daha doğrusu 
oyuncuların kazanma isteği 
Kayseri’de de sahaya yansı-
tılırsa, Konyaspor kesinlikle 
Konya’ya puansız dönmez ve 
bu ligde kalır. Konyaspor’un 
berbat bir sezon geçirdiğini 
sağır sultan bile biliyor, ama 
şimdi sırası değil. Yukarıda 
da ifade ettiğim gibi, Kon-
yaspor, Kayserispor maçını 
kazasız belasız bir atlatsın, 
sezonun değerlendirilmesi-
ni o zaman yaparız. Halının 
altını kaldırır, bütün pislik-
leri ortaya çıkarırız. Halının 
altındaki pisliklerin neler ol-
duğunu, Konyaspor’a aidiyet 
duyan insanlarla paylaşırız.

Yakın zaman önce Türkiye 
Spor Yazarları Derneği se-
çimleri oldu. TSYD’de güçlü 
bir yönetimle görevine devam 
ediyor. Seçimler hakkında ne 
düşünüyorsunuz?

Çok önemli bir seçimden 
daha alnımızın akıyla çık-
manın gururunu yaşadık ve 
yaşamaya da devam ediyo-
ruz.  Türkiye Spor Yazarları 
Derneği’nin saygın üyelerinin 
teveccühü ile 3 yıl daha der-
neğimize hizmet etme onuru-

nu yaşayacağız. TSYD Genel 
Başkanımız Oğuz Tongsir ile 
birlikte yol arkadaşlığı yap-
manın keyfini yaşayacağız. 
TSYD’de Asbaşkan sıfatımla 
görev yaptığım yönetimdeki 
13 arkadaşıma, büyük oy far-
kıyla galip gelen kurullarıyla 
yedekleriyle 46 kişilik aday 
listemizdeki tüm yol arkadaş-
larıma, başta şehrim Konya 
olmak üzere Türkiye’nin dört 
bir yanından seçim için İstan-
bul’a gelen, İstanbul’da işini 
gücünü bırakıp sandık göre-
vini yerine getiren tüm üye-
lerimize yürekten teşekkür 
ediyorum.  TSYD, şubeleriyle 
ve temsilcilikleriyle, özellikle 
Anadolu’da büyümeye devam 
edecektir.

TSYD olarak yeni dönem-
de hedefleriniz neler olacak? 
Ne gibi faaliyetler yürütmeyi 
planlıyorsunuz?

Yukarıda da altını çizdi-
ğim gibi, TSYD özellikle Ana-
dolu gelişerek, genişleyerek 
büyüyecek. Bununla birlikte 
mesleki çalışmalar noktasın-
da projeler geliştireceğiz. Ör-
neğin, TSYD tarihinde ilk kez 
“1’inci TSYD Görsel Yarışma-
sı” adı altında Türkiye Spor 
Yazarları Derneği, üyesi olan 
foto muhabiri ve kamera-
manları arasında bir yarışma 
düzenleyeceğiz. Ben şahsen 
bu yarışmayı önemsiyorum 
ve hatırı sayılır bir katılımın 

olacağını düşünüyorum. Bil-
diğiniz gibi, Urla’daki tesis-
lerimizi, bir aksilik olmaması 
halinde 1 Haziran’da hizmete 
açacağız ve bu tesislerden 
üyelerimiz ücretsiz olarak 
yararlanacaklar. Urla tesis-
leri için gecesini gündüzüne 
katan Oğuz Başkana teşekkür 
etmeden geçersem, haksız-
lık etmiş olurum. TSYD’nin 
önemli bir hizmeti de Urla 
olacaktır.

Türk futbolunda son dö-
nemde özellikle yöneticiler 
ve kulüpler arasında kutup-
laşma başladı. Sizce bu ku-
tuplaşmada ki temel sorunlar 
nelerdir?

Uzun uzun cümleler kur-
maya gerek yok. Türk futbo-
lundaki kutuplaşmanın ya da 
kaosun tek cevabı 4 büyük ku-
lüp arasındaki rekabet. Başka 
bir şey değil.  

Avrupa’da Türk takımları  
özellikle son 20 yıldır kupası 
yok. Zaman zaman ülke puanı 
toplansa da bir türlü kupalar 
kazanamıyoruz. Sizce Avru-
pa’da neden kupa kazanamı-
yoruz?

Avrupa kupalarına katılı-
yoruz, ama Avrupa takımla-
rıyla yarışabilecek gücümüz 
yok. Diyeceksiniz ki, Galata-
saray nasıl UEFA şampiyonu 
oldu? O dönemde güçlü bir 
Galatasaray vardı, Galatasa-
ray’da da Hagi gibi güçlü ve 

onun etrafında bütünleşen, 
inanan oyuncular vardı. Anla-
şılabilir bir dille şunu söylü-
yorum; Avrupa ile hem ekono-
mik, hem de sosyal anlamda 
nasıl boy ölçüşemiyorsak, 
futbolda da boy ölçüşmemiz 
mümkün değil. İstisnalar ola-
bilir, ama o da tek tük.  

Hakemlerin performansını 
nasıl değerlendiriyorsunuz?

Bazen ‘Üç yalnız adam’ di-
yorum, bazen ‘bu hakemlerle 
lig bitmez’ diyorum. Kısacası 
şu; iyiniyetlilere evet, ama 
kafasının arkasında şeytanlık 
olanlara hayır.

Türk Futbolunu ayağa kal-
dırmak için ne gibi çalışmalar 
yürütülmelidir?

Futbolun ve kulüplerin ba-
şına futbolu bilen, futboldan 
anlayan, futbolcu psikolojisi-
ni bilen liyakat sahibi birileri 
geldiği zaman Türk futbolu 
ayağa kalkar. Ama ne zaman 
olur bunlar, onu ben de bilmi-
yorum. Daha açık konuşmak 
gerekirse, bu anlamda umut-
lu değilim. 

Milli Takım Montella yö-
netiminde önemli bir ivme 
yakaladı. EURO 2024’de az 
bir süre kaldı. Sizce A Milli 
Takım, başarı elde edebilir 
mi? 

Montella’nın ismi milli 
takımla anıldığı zamanlarda 
Adana Demirspor’da beraber 
çalıştığı bir arkadaşımı ara-
dım, kendisinden Montella 
ile ilgili bilgi aldım. Adanalı 
arkadaş, “TFF’nin yaptığı en 
akıllı iş Kuntz’u gönderip, 
Montella’yı takımın başına 
getirmesi oldu” demişti. İtal-
yan Hoca gerçekten başarılı 
oldu. Milli takım başarılı olur 
mu? Bu işi bir takım oyunu 
olarak değerlendiriyorum. 
Çok yetenekli bir kadromuz 
var. Genç bir jenerasyon var 
ve milli takımı uzun süre taşı-
yacaklar diye düşünüyorum. 
Benim kişisel görüşüm; iyi 
başlarsak, iyi bitiririz.
 n SAMET AKTAŞ


